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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen.  

 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER WISSEL ALV d.d. 11 SEPTEMBER 2014 

Opening 
De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, dhr. Bannenberg, opent de vergadering 
om 19:52. De aanwezigen van de ALV zijn: 
 

Josette Daemen Jet Herman 

Florian van Altena Evelien Lambooij 

Jip Stam Stijn Boeree 

Jaap Valkenburg Sjoerd Stikvoort 

Timo van Zagten Gideon de Jong 

Josefien de Kool Rick van den Beukel 

Jesse de Jong Lisanne Trouw 

Pepijn Knops Esmee van Meer 

Kaisa de Bel Martine Kamara 

Pelle Meurink Nicky Siebelt 

Merel Ek Lisa Dubbeldam 

Bas de Groot Joris Roelofs 

Victor Pak Erik Vrielinks 

Lianneke den Toom Daan Vossenberg 

Sebastiaan de Groot Michael Holla 

Paulette van Oosten Judith van Beek 

Laura van der Plas Ries de Moor 

Max Nederkoorn Daniëlle van Hal 

Margien Timmer Sara Visser 

Thomas Snijders Emma-Marie van der Linden 

Joep Rovers Kevin Beenhouwer 

Rick Wolthuis Nold Jaeger 

Lian Hof Joeri Beckers 

Niels Park Marith van Dijk 

Casper Koolmees Eva van de Helm 

Silke de Vries Lilian Matton 

Tristan Schyns Nouschka Auwema 

Esther van Dooren Nicole Markslag 

Annemijn van Seeters Leon Krijthe 

Isabel Bos Paulien van der Lem 

Martine de la Haye Tim Bennebroek 

Ghislaine Voogd Nikki Gommers 

 
Instelling der stemcommissie 
 
De ALV-voorzitter vraagt wie de rol van stemcommissaris op zich willen nemen. Mevrouw 
van de Voort en de Heer van den Beukel bieden zich aan als stemcommissie. De ALV -
voorzitter stel hen hierbij voor deze vergadering aan als de stemcommissie.  
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Vaststellen agenda 
 
Er wordt een punt aan de agenda toegevoegd. Na punt zeven komt nog een punt, de 
Kandidaatstelling van de Kascommissie.  
 
Dhr. De Groot vraagt of er een minimale aanvangstermijn is waarop de kandidaatstelling van 
de kascommissie bekend moet worden gemaakt aan de leden, zoals hij dat kent bij andere 
verenigingen. 
 
De ALV-voorzitter vraagt aan de ALV of de ALV akkoord gaat met deze procedure, zodat er 
toch een kascommissie kan worden aangesteld.  
 
De ALV gaat akkoord.  
 
De agenda wordt vastgesteld.  

Mededelingen & Ingekomen Stukken 
 
Dhr. Van Altena zegt dat er een kandidaatstelling voor de kascommissie is binnengekomen, 
maar dat dat behandeld zal worden onder punt acht van de agenda.  
 
De ALV-voorzitter vraagt of er verder nog mededelingen zijn.  
 
Dhr. Stam antwoordt bevestigend en zegt dat er wijzigingen aan de realisatie van de 
begroting uit het ALV-boekje moet worden toegevoegd. Bij het realisatiebedrag van ‘Debat’ 
komt nog een bedrag van 1735, 22 euro bij, waardoor het totaalbedrag op 4179,58 euro 
komt. Bij Binnenland moet onder het kopje ‘lezingen’ nog een bedrag van 50 euro worden 
opgeteld, waardoor het totaalbedrag uitkomt op 845,67 euro. Bij onvoorzien hoort bij de 
realisatie te staan 369,36 euro. Op de balans kunnen twee crediteuren worden toegevoegd, 
namelijk Jaap de Hoop Scheffer 25 euro en SIB-Leiden 59,18 euro. 
 
Vaststellen notulen Instemmings ALV d.d. 26 juni 2014 
 
Pagina 6 - Dhr. De Groot vraagt wat er precies met het advies van de WHALV is gedaan. 
Mevr. Daemen antwoordt dat dit is doorgegeven aan het f.t. bestuur en tevens op deze ALV 
in acht is genomen. Dhr. De Groot antwoordt dat hij dit meeneemt.  
 
Pagina 8 - Mevr. De La Haye vraagt of Dhr. Esmer echt aanwezig was op de Instemmings ALV. 
Dhr. Van Altena antwoordt dat hij niet aanwezig was. Dhr. Nederkoorn vraagt hoe hij de 
vraag dan heeft kunnen stellen. Dhr. Van Altena antwoordt dat deze vraag nooit gesteld is 
en dat dit een typfout is.  
 
Dhr. De Groot zegt dat in een goed verleden de traditie is ingesteld om de stukken en 
notulen naar de leden op te sturen en vraagt of het bestuur het vergeten is om dit te doen. 
Dhr. Van Altena antwoordt dat hij er deze keer voor heeft gekozen dit niet te doen. Dhr. De 
Groot vraagt of Dhr. Van Altena het wenselijk vindt om dit in het vervolg ook ni et meer te 
doen.  Dhr. Van Altena antwoordt dat hij dit overlaat aan zijn opvolger. Dhr. De Groot zegt 
dat hij het meeneemt tot na de Wissel.  
 
De notulen worden per hamerslag goedgekeurd.  
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Eindverslag SPIL-bestuur 2013-2014, ‘Spilkyway’ 
Punt 1 en 2 – Algemeen en Voorzitter & Commissaris IAPSS 
Dhr. De Groot vraagt waarom er voor gekozen is om voor elke activiteit een volledige andere 
poster los van elke huisstijl te maken en hoe bekend deze posters waren. Daarnaast spreekt 
Dhr. De Groot zijn complimenten uit over het herstellen van het ledenbestand en hij vraagt 
wat precies de grote verbeteringen zijn conform de afspraken met de Studystore.  
 
Dhr. De Jong antwoordt dat hij het als erg prettig heeft ervaren om voor elke poster een 
aparte stijl te gebruiken, omdat elke activiteit een ander karakter heeft en omdat hij op 
vrijwel elke poster positieve reacties heeft gekregen van de lezer en dat je kunt zien aan het 
aantal aanwezigen op de activiteiten dat de posters wel degelijk effect hebben gehad.  
 
Dhr. De Groot zegt dat hij de manier waarop het verband wordt beargumenteerd 
zorgwekkend vind voor het statistiek vak. 
 
Mevr. De Kool zegt dat de miscommunicatie alleen gaat om de problemen met de levering in 
het eerste en tweede blok, en dat deze problemen voor een groot deel verholpen zijn in het 
derde en vierde blok, doordat er voorheen twee contactpersonen waren en dat is er 
inmiddels een die over alle zaken gaat en verder wordt er elke week een overzicht met 
vertraagde boeken en bestellingen gestuurd.  
 
Mevr. De La Haye vraagt of Mevr. Daemen al ideeën heeft over hoe zij de nieuwe 
internationale contacten op het IAPSS-Congres wilt gaat gebruiken.  
 
Mevr. Daemen  antwoordt dat zij vermoedt dat goede contacten tussen het bestuur van de 
SPIL en van IAPSS zeer van pas kunnen komen omdat het de poging om het volgende World 
Congress in Leiden te laten plaatsvinden soepeler zal laten verlopen.    
 
Mevr. De La Haye vraagt of Mevr. Daemen het een goed idee vindt om deze contacten te 
gebruiken voor uitwisselingen, zoals in het verleden is gebeurd.  
 
Mevr. Daemen zegt dat zij dit zeer nuttig advies vindt en dit door zal geven aan haar 
opvolger.  
 
Punt 3 – Secretaris  
Dhr. De Beukel vraagt of de Alamank in de productie is. Dhr. Van Altena antwoordt dat hij op 
het moment in productie is bij hemzelf, maar dat hij bedoelt dat hij hoopt dat de Almanak bij 
de Beleids-ALV van het 34e bestuur in productie is bij de drukker. 
 
Mevr. Van der Voort vraagt wat de Instemmings-ALV zo succesvol, historisch en fameus 
maakte. 
 
Dhr. Van Altena antwoordt dat dit een historische ALV was, omdat het de eerste ALV was die 
volledig bestemd was aan het instemmen van een nieuw bestuur, waardoor er voor het 
eerst een future tempore status aan een bestuur is gegeven, voor langer dan tien minuten. 
Daarmee is de ALV ook meteen fameus omdat een bijzondere ALV was, en hij was succesvol 
in de zin dat iedereen die een f.t. status op het oog had deze ook heeft verkregen en de ALV 
zonder problemen is verlopen. Dhr. Van Altena vond het daarom deze woorden waard.  
 
Dhr. Nederkoorn dient een motie in. Dhr. Van Altena zegt dat hij de motie zal behandelen bij 
de w.v.t.t.k. 
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Dhr. Nederkoorn vraagt waarom de Almanak vertraagd is doordat de Commissaris Almanak 
de laatste uitgave van de Debat moest maken, omdat dit niet zijn taak is. Dhr. Van Altena 
antwoordt dat de magazine Debat inderdaad niet valt onder Commissaris Almanak, maar dat 
helaas dit jaar hij wel genoodzaakt was deze te maken. Commissaris Debat zal dit later 
toelichten. 
 
Punt 4 en 5 – Penningmeester en Commissaris Binnenland  
Dhr. Van Altena maakt de opmerking dat op pagina 22 twee keer hetzelfde lijstje staat en 
dat dit een typfoutje was.  
 
Dhr. De Groot zegt dat het EJW gesmeerd verlopen is en dat ook kleine problemen erg 
meevielen en vraagt of het bestuur ooit over de inloggegevens bij Studystore beschikte.  
  
Dhr. Stam antwoordt dat het bestuur eerst toegang had tot de gegevens van bestellingen, 
maar dat de toegang tot de inloggegevens tijdelijk zijn opgeschort door de nieuwe eigenaren 
van de Studystore omdat het systeem volgens hen nog niet goed werkte en het dus geen zin 
had. Ook zegt hij dat de nieuwe eigenaren wel hebben toegezegd dat het systeem komend 
academisch jaar weer zal gaan werken en dat hij zijn opvolger mee zal geven de Studystore 
hierover achter de broek aan moet zitten omdat het een onwenselijke situatie blijft. 
 
Dhr. De Groot zegt dat hij ziet staan dat de oplossing voor overschrijding van het aantal 
inschrijvingen wordt opgelost met wie het komt wie het eerst maalt of loting en vraagt of 
het wenselijk is om sollicitaties op deze manier plaats te laten vinden, in plaats van 
motivatiebrieven en gesprekjes. Dhr. Valkenburg zegt dat het niet over commissie-
inschrijvingen gaat. 
 
Dhr. De Groot vraagt of Dhr. Valkenburg er van op de hoogte is dat Athenastudies 
frauduleuze praktijken gebruikt omtrent plagiaatschennis en allerlei onethische praktijken. 
Dhr. Valkenburg zegt dat dit hem voor het eerst ter oren komt en dat hij er zeer benieuwd 
naar is en dat dit doorgegeven wordt aan het f.t.  
 
Mevr. Van der Voort zegt dat ze bij Acquisitie ziet staan dat er 39 euro is binnengehaald door 
de promotie van de collegereeksen van het SIDI en dat we met oog op de onrust in het 
Midden Oosten en de politieke neutraliteit van de SPIL de volgende keer deze 39 euro  aan 
Joods geld misschien beter aan ons voorbij kunnen laten gaan. Dhr. Valkenburg zegt dat de 
SPIL zich politiek neutraal houdt en dus geen rekening houdt met zulke zaken en dat hij zal 
meenemen dat indien er mogelijkheden zijn dat dit geld naar een van beide kanten gaat hij 
hier niet mee in zee zal gaan zodat de SPIL niet een van deze partijen zal steunen.  
 
Dhr. Nederkoorn laat de commissaris Binnenland weten dat het gebruikelijk is dat in het 
eindverslag bij de activiteiten die zijn gehouden het aantal aanwezige leden achter staat, en 
dat staat hier niet. Dhr. Valkenburg zegt dat hij zal kijken of hij de getallen kan vinden en 
dankt hem voor de opmerking.  
 
Mevr. De la Haye geeft compliment aan penningmeester voor het doorzetten bij het innen 
van de contributie omdat ze zich kan voorstellen dat hij hier een behoorlijk punthoofd van 
heeft gekregen en hoop dat het vanaf nu voortvarender zal gaan. Dhr Stam bedankt Mevr. 
De la Haye.  
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Dhr. Van de Beukel vraagt waarom de commissaris Acquisitie zich heeft beperkt tot het 
ontfermen over de merchandise van pennen en zonnebrillen en waarom dit niet in praktijk is 
gebracht. Dhr. Valkenburg zegt dat dit in eerste instantie een vorm is die nog niet voor 
verkoop bestemd is maar zijn opvolger daar wellicht wel naar zal kijken.  
 
Punt 6 – Commissaris Buitenland 
Dhr. Nederkoorn zegt namens Mevr. Van de Voort dat ze het bijzonder vindt dat alle 
facetten van Beijing verkend zijn, en dat daarbij een beter beeld van China is gevormd en 
vraagt of een stad een beeld kan geven van een heel land. Dhr. Van Zagten zegt dat hij beter 
twee keer Beijing of twee keer China had kunnen neerzetten. 
 
Dhr. Nederkoorn vraagt of het niet handiger is om in toekomst bij zo veel animo voor de 
Brusselexcursie alleen SPIL-excursie te houden. Dhr. Van Zagten zegt dat hij deze optie 
besproken heeft na de Brusselexcursie in December met zijn collega in Amsterdam en dat hij 
heeft besloten dit aan zijn opvolger over te laten. Dhr Nederkoorn vraagt of hij dit zou willen 
meegeven aan opvolger. Dhr. Van Zagten zegt dat hij het organiseren van een tweede 
Brusselexcursie voor alleen de SPIL wilt meegeven aan zijn opvolger en dat hij het een mooie 
traditie vindt. 
 
Punt 7 en 8 – Commissaris Onderwijs & Faciliteiten 
Mevr. van der Lem vraagt wat de SPIL er aan gedaan heeft om de uittreksels van SIL 
beschikbaar te krijgen voor haar leden. Mevr. de Kool zegt dat het contract met SIL gaat over 
het maken van promotie, niet over het verkopen van verslagen. 
 
Mevr. De la Haye zegt dat het een goed idee is om de invulling van de functie Onderwijs 
verder te exploiteren. 
 
Dhr. Nederkoorn wil de commissaris Faciliteiten meegeven om aan haar opvolger mee te 
geven dat rellen met ME in het programma moet blijven omdat het een hele mooie activiteit 
is. Mevr. de Kool zegt dat ze het door zal geven. 
 
De voorzitter schorst de vergadering om 20:36.  
 
De vergadering wordt hervat om 20:54.  
 
De motie van Dhr. Nederkoorn wordt behandeld. 
 
De motie luidt als volgt:  
 
De Algemene Ledenvergadering, bijeen op 11 sep. 2014, te etablissement Einstein, 
overwegende dat de Algemene Ledenvergadering het hoogste orgaan is. Overwegende, dat 
deze bepaalt hoe het verloop van een bijeenkomst van deze er uit zal zien. Constaterende, 
dat het bestuur meerdere malen al bij de digitale uitnodiging de sfeer van de avond een 
bepaalde richting op te duwen door het gebruik van de term: ‘Feestelijke ALV’. Roept de ALV 
dit bestuur en de volgende besturen op om nooit en te nimmer meer gebruik te maken van 
bijvoeglijke naamwoorden die op enig manier richting trachten te geven aan de sfeer van de 
betreffende ALV.  
 
Was getekend: Max Nederkoorn 
 
De ALV-Voorzitter vraagt of er stemverklaringen voor dan wel tegen zijn.  
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Mevr. Van der Helm dient een stemverklaring voor deze motie in en zegt dat dit een serieus 
punt is, omdat het eerste gedeelte van deze ALV niet feestelijk is, omdat het ook de 
eindbespreking is van een bestuurlijk jaar waarbij het bestuur geconfronteerd kan worden 
met de realisatie en deze term kan dus niet zomaar op elke ALV geplakt worden omdat je 
dan de sfeer te veel stuurt. 
 
Dhr. Nederkoorn dient een stemverklaring voor deze motie in en zegt dat de vorige 
Instemmings-ALV ook feestelijk werd genoemd, terwijl deze niet altijd feestelijk hoeft te zijn 
voor iedereen, bijvoorbeeld voor de mensen die zijn afgewezen voor het bestuur.  
 
Dhr. Beckers zegt dat je niet per se een bijvoeglijk naamwoord hoeft te gebruiken om sturing 
te geven aan de sfeer van de ALV en dat dit dus een symbolische motie is, maar de motie 
geen hout snijdt.  
 
De motie wordt per acclamatie aangenomen.  
 
Punt 8 – Commissaris Debat & Promotie 
Mevr. Van der Voort vraagt namens Dhr. Bannenberg hoe het zit met de Debat. Dhr. De Jong 
geeft aan dat Dhr. Bannenberg persoonlijk langs kan komen bij hem en dat hij het dan zal 
uitleggen. 
 
Mevr. Van der Helm zegt dat ze het begrijpt dat wanneer er iets gebeurt dat je dan niet voor 
de volle 100 procent kan meewerken en vraagt of er dan wel overlegd is binnen het bestuur 
over wie de taak kon overnemen omdat ze het toch een hele slechte zaak vindt dat er maar 
twee Debatten tot nu toe zijn uitgekomen. 
 
Dhr. De Jong antwoordt dat de secretaris de afrondende fase van de vierde Debat op zich 
heeft genomen, welke vandaag gearriveerd is in het SPILhok en dat er wel degelijk overleg is 
geweest binnen het bestuur, maar dat er bij de derde Debat te veel knelling was met 
tijdsgebrek, dus dat deze is vervallen.  
 
Mevr. Van der Helm geeft het advies geven aan de komende besturen dat wanneer er iets 
gebeurt dat het hele bestuur een oplossing moet proberen te bedenken, omdat de De bat 
een van pilaren van de spil is. 
 
Mevr. Van der Lem vraagt of de vierde uitgave dan extra dik wordt. Dhr. De Jong antwoordt 
dat dit het geval is.  
 
Punt 9 – Financieel Eindverslag 
Dhr. Stam zegt dat op het inkomsten- en uitgavenoverzicht staat dat het totaal van de 
inkomsten minder is dan de totaal van de uitgaven en dit getuigt niet van esthetisch 
boekhouden en dat het totaalbedrag aan inkomsten gewijzigd dient te worden naar 
21315,86 euro. Daarbij moet dan een bijdrage van het Eigen Vermogen worden opgenomen, 
dat is 1797,81 euro. Dat was nodig omdat ongeveer de helft van de contributies is binnen 
gekomen. 
 
Dhr. Nederkoorn vraagt waarom bij de uitgaven achter de post afschrijvingen een sterretje 
achter staat. Dhr. Stam antwoordt dat dit sterretje in het vorige ALV-Boekje verwees naar 
een toelichting maar dat dit schema een kwestie van ‘copy and paste’ was, zoals men dat 
noemt, en dat dat sterretje er dus niet hoort te staan. 
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Dhr. Nederkoorn zegt dat bij de oud-besturen borrel meer is uitgegeven dat begroot en dat 
dat nog wel twee keer zo veel had mogen zijn omdat het een fantastische avond was. Dhr. 
Stam dankt Dhr. Nederkoorn voor het compliment en geeft aan dat je als penningmeester 
voorzichtig moet zijn met het uitgeven van geld aan activiteiten die toekomen aan een select 
gezelschap. 
 
Dhr. Becker vraagt of het idee van afschrijvingen van tafel is bij dit bestuur. Dhr. Stam 
antwoordt dat dit geen prioriteit was dit jaar en dat hij dus geen tijd heeft gehad om het 
afschrijvingen systeem te ontwikkelen en dat hij aan zijn opvolger heeft doorgegeven om 
hier iets mee te gaan doen en dat dit het komend bestuursjaar dus wel een rol zal gaan 
spelen. 
 
Dhr. Becker geeft aan dat volgens een motie het maximale bedrag dat mag worden 
uitgegeven aan de Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs precies 100 euro is. Dhr. Stam biedt 
zijn excuses aan de ALV aan omdat deze motie is overschreden en dat hij aan zijn opvolger 
zal doorgeven dat dit niet nog een keer mag gebeuren. 
 
Dhr. Becker geeft het grote verschil tussen de begrootte post van onvoorzien en de realisatie 
van onvoorzien aan en vraagt waarom deze post is verhoogd, maar vervolgens niet is 
uitgegeven. Dhr. Stam antwoordt dat het een kwestie was van boekhoudkundige esthetiek 
omdat het hem acceptabel leek om deze moeilijk in te schatten post aan te passen om te 
zorgen dat de begroting rond was.  
 
Mevr. Van der Helm vraagt waarom bestuursollicitaties en inwerksessies wegbezuinigd zijn. 
Dhr. Stam antwoordt dat gebleken is dat dit door middel van programmaposten kon worden 
gefinancierd en dit daarom is omgezet in sollicitaties bestuur 2014-2015 en dat betrof alleen 
kopjes koffie en zaalhuur.  
 
Dhr. De Groot geeft aan dat de motie met het verbod op anglicismen is overschreden 
doordat dhr. Stam de term ‘copy paste’ gebruikte en hi j vraagt of er een verband is tussen 
het gebrek aan koffie de afgelopen vier maanden en het ernstig tekort aan uitgaven van 
exploitatie SPIL. Dhr. Stam antwoordt dat hij bij de opmerking ‘copy paste’ ‘zoals men dat 
noemt’ zei, dus dat hij het zelf niet zo noemt en dat het zo druk was de afgelopen tijd dat er 
geen tijd was om koffie te kopen. 
 
Dhr. Nederkoorn merkt op dat de StoP-cotntributie nog niet is betaald en vraagt of de StoP 
nog bestaat. Dhr. Stam antwoordt dat hij de SToP gemachtigd heeft om de contributie af te 
schrijven, maar dat dit nooit gebeurd is. Dhr. De Groot licht Dhr. Nederkoorn in dat de 
penningmeester van de StoP op dit moment bezig is met een automatische incasso 
programma te installeren zodat hij de machtigingen de komende decennia kan omzetten in 
een automatische afschrijving. 
 
Dhr. Beenhouwer vraagt of het bestuur aan het aankomende bestuur wil doorgeven dat het 
rondje kroeg na wissel-ALV vandaag ook weer plaats zal vinden. Dhr. Altena zegt dat het 
rondje zometeen zal worden gegeven in Café Storm. 
 
Dhr. Beckers vraagt of de deelnemersbijdrage van de korte en lange reis gebaseerd is op de 
herbegroting of de realisatie. Dhr. Stam antwoordt dat de 115 euro bij lange reis slaat op 
begroting en realisatie en niet op herbegroting en dat de 50 euro bij de korte reis slaat op 
begroot en niet op herbegroot en realisatie.  
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Dhr. Van den Beukel vraagt of gerealiseerd en herbegroot omgewisseld dient te worden bij 
faciliteiten. Dhr. Stam antwoordt dat hij gelijk heeft en dat dit weer een kwestie was van 
‘copy paste’ zoals men dat noemt. 
 
Dhr. Beckers geeft aan dat bij investeringen SPIL-banners staat en dat er bij promotie ruimte 
over is en vraagt waarom deze post niet bij promotie staat. Dhr. Stam antwoordt dat dit 
inconsistent is en dat de tweede banner eigenlijk genoemd moet worden bij investeringen 
dus dat hij daar van is gekocht en daar was deze inbegroot omdat het een investering is op 
lange termijn en niet als promotiemiddel op korte termijn in dit jaar.  
 
Dhr. Nederkoorn merkt op dat bij IAPSS door een afrondingsfout de realisatie met 1 cent is 
overschreden en dat bij de SPILbanners de overschrijding 132 keer zo veel is, en vraagt of de 
vereniging dat ook aankan, zoals dat bij die 1 cent ook het geval is en waarom daar geen 
toelichting bij staat. Dhr. Stam antwoordt dat hij een grap probeerde te maken omdat het bij 
IAPSS om het geestige bedrag van 1 cent ging en dat bij andere posten er ook is 
overschreden, maar dat gaf geen aanleiding tot een grap. 
 
Dhr. Stam geeft aan dat Dhr. Jaap de Hoop Scheffer 25 euro dient te krijgen en niet het 
eerder genoemde bedrag van 20 euro.  
 
Dhr. Beckers vraagt hoe veel eigen vermogen er uiteindelijk gebruikt wordt. Dhr. Stam 
antwoordt dat uiteindelijk als alle contributiebijdragen en instituutsbijdragen binnen zijn er 
dit jaar wederom een overschot zal zijn en dat het eigen vermogen wederom zal groeien.  
 
Dhr. Beckers vraagt of de Commissaris Buitenland een reactie wilt geven op de hoge 
telefoonkosten van de lange reis. Dhr. Van Zagten antwoordt dat het hem ontschoten is om 
een simkaart bij aankomst te kopen en dat hij gedurende de reis daar ook niet meer aan 
gedacht heeft en dat hij meer heeft moeten bellen dan hij aanvankelijk gedacht had en dat 
hij aan zijn opvolger zal meegeven om bij aankomst direct een simkaart van dat land te 
kopen om zulke hoge telefoonrekeningen voortaan te voorkomen. 
 
Dhr. Beckers zegt dat er best een groot verschil zit tussen de gerealiseerde en begrootte 
uitgaven op de EJW-begroting en vraagt wat hiervoor de oplossing is. Dhr. Stam antwoordt 
dat de deelnemers een bedrag van 3,53 zullen terug krijgen en dat hij zijn opvolger heeft 
meegegeven om dat te volbrengen. Ook zegt hij dat om dit in de toekomst te voorkomen 
voordat de begroting volgend jaar wordt opgesteld er gekeken moet  worden naar een 
lagere deelnemersbijdrage omdat voorgaande jaren steeds is gebleken dat die 35 euro te 
ruim is en dat het beter is om voortaan minder inkomsten in te begroten, bijvoorbeeld 33 
euro per persoon in plaats van 35 euro. 
 
Dhr. De Groot zegt dat het verschil in uitgaven procentueel nihil is en makkelijk te verklaren 
is door het boekje, waarbij de kosten ineens 50 euro minder waren, en dat er zo meer 
slimme inkopen waren en dat er bijvoorbeeld geen brandstof is betaald en dat in combinatie 
met de vlekkeloze afhandeling van borrelhapjes ook de post onvoorzien niet is 
aangesproken. Daarom vindt Dhr. De Groot het voorbarig om de bijdrage terug te schroeven 
omdat je achteraf nooit extra geld kan terug vragen en zo toch ruimte houdt om onvoorzien 
in stand te hoeden en commissie ruimte geeft om hier leuke extra dingen mee te doen.  
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Mevr. van de Helm zegt dat het niet de bedoeling om te bezuinigen op EJW omdat het 
hartstikke leuk is maar dat er aan een begroting gehouden dient te worden en dat deze 
begroting niet klopt en dat dit zijn slordigheden die voorkomen hadden kunnen worden. 
 
Dhr. Becker geeft aan dat de begroting slordig was opgesteld van de commissie en dat de 
Dhr. Stam wel adequaat, maar aan de late kant, heeft gereageerd en dat er manieren zijn om 
in de begroting overschotten in te bouwen.  
 
Dhr. Stam zegt dat hij de adviezen begrijpt en dat de begroting die onder ogen van de KasCo 
is gekomen slordig was maar dat dit zijn schuld was en niet de schuld van de 
penningmeester van de EJW-commissie.   
 
Dhr. Nederkoorn neemt aan dat de post L.V.V.S. Augustinus bij crediteuren slaat op het 
Leidsch Debat en vraagt of er onenigheid met Augustinus hier over is. Dhr. Valkenburg 
beaamt dat dit over het Leidsch Debat gaat en dat dit geld gekregen is van politieke partije n 
en dat er vertraging was in het binnen krijgen van dit geld naar de SPIL en dat dit geld nog 
naar Augustinus overgebracht zal worden. 
 
Dhr. Pak complimenteert de penningmeester dat op de balans het eindbedrag eindigt op 
exact 34 cent. Dhr. Stam wilt hier niet op reageren. 
 
Rapport der Kascommissie 
Mevr. Van der Helm en Dhr. Beckers lezen het Eindverslag Kascommissie 2013-2014 “als u 
even ontspant, is het zo voorbij” voor.  
 
Dhr. Nederkoorn vraagt of het stuk taart betaalt is door de SPIL en of dit in de begroting is 
opgenomen. Dhr. Stam zegt dat dit niet door de SPIL betaalt is omdat het om een select 
gezelschap ging. 
 
Het eindverslag en het rapport der kascommissie wordt per acclamatie aangenomen.  
 
De voorzitter schorst de vergadering om 21:49. 
 
De vergadering wordt hervat om 22:05.  
 
Kandidaatstelling van de Kascommissie 
Mevr. De La Haye, Mevr. Matton stellen zich kandidaat voor de kascommissie en er is een 
sollicitatie per brief van Dhr. Klein Hofmeijer. De nieuwe leden van de kascommissie worden 
via een stemming gekozen door de ALV.  
 
Martine de La Haye en Arjen Klein Hofmeijer zijn beoogd kascommissie.  
 
Decharges en installaties 
De ALV-voorzitter dechargeert Eline Hietbrink en Earvin van Ginkel uit de commissie 
Acquisitie.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert Soraya Jansen, Kaisa de Bel, Annemiek van Loozenoord, 
Michiel Blomaard, Ghislaine Voogd en Nikki Gommers uit de commissie Almanak. 
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De ALV-voorzitter dechargeert Josje Rademaker, Kevin Beenhouwer, Maria Tiggelaar, Merel 
Ek, Onna Malou van den Broek, Pelle Meurink, Peter te Beest, Joris van Erp en Victor Pak uit 
de commissie Binnenland.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert Anne Houwaard, Pepijn Knops, Kaisa de Bel, Rosa Rupert, 
Eline Hietbrink, Bas de Groot, Bente Scholtens en Evelien Lambooij uit de commissie 
Buitenland. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Bob van Grieken, Evelien Lambooij, Evert Lafeber, Ghislaine 
Voogd, Isabelle van Rossum, Ive Mulders, Jasper Gerretsen, Judith van Beek, Kevin 
Beenhouwer, Lianneke den Toom, Lillian Matton, Lisa Dubbeldam, Maarten de Crom, Mark 
Lievisse Adriaanse, Quint Hoekstra, Roland Vermaat, Sophie Bruinincx, Sophie Saadat, 
Stephanie Gerritse, Victor Pak en Vince Vermeieren uit de commissie Debat.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert Martine de la Haye, Mark Feenstra en Paulette van Oosten uit 
de commissie IAPSS. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Elmer van der Vlugt uit de commissie ICT. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Dewi Bon, Laurent Smeets, Lucia Feiters, Chachinaz Ghabri, 
Marieke Hollestelle, Mattijn Kroos, Ghislaine Voogd, Chris Boon en Nienke Peters uit de 
commissie Onderwijs & Faciliteiten. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Eva van der Helm en Joeri Beckers uit de Kascommissie. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Sebastiaan de Groot, Kaisa de Bel, Nikki Gommers, Nold 
Jaeger, Paulette van Oosten, Ghislaine Voogd, Bas de Groot en Elene Walgenbach uit de 
commissie EJW.  
 
Mevr. Daemen geeft een mooie toespraak over het afgelopen jaar, en houdt een woord van 
dank voor elk bestuurslid.  
 De ALV-voorzitter dechargeert de heer De Jong als commissaris Debat en Promotie.  

De ALV-voorzitter dechargeert mevrouw De Kool als commissaris Onderwijs en 
Faciliteiten. 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer Van Zagten als commissaris Buitenland. 
De ALV- voorzitter dechargeert de heer Valkenburg als commissaris Binnenland en 
Acquisitie. 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer Stam als penningmeester. 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer Van Altena als secretaris en commissaris 
Almanak en ICT. 
De ALV-voorzitter dechargeert mevrouw Daemen als voorzitter en commissaris 
IAPSS. 

 
 De ALV-voorzitter installeert mevrouw Knops als voorzitter en commissaris IAPSS.  

De ALV-voorzitter installeert mevrouw De Bel als secretaris en commissaris 
Promotie. 

 De ALV-voorzitter installeert de heer Meurink als penningmeester. 
 De ALV-voorzitter installeert mevrouw Ek als commissaris Binnenland en Faciliteiten. 

De ALV-voorzitter installeert de heer De Groot als commissaris Buitenland en 
Acquisitie. 
De ALV-voorzitter installeert de heer Pak als commissaris Onderwijs en Almanak. 
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De ALV-voorzitter installeert mevrouw Den Toom als commissaris Debat en ICT. 
 
De ALV-voorzitter installeert Tristan Schyns, Casper Koolmees en Tim Martens als commissie 
Acquisitie. 
 
De ALV-voorzitter installeert Jet Herman, Lisa Dubbeldam, Martine Kamara, Josefien de Kool, 
Annelies Riesebosch en Judith van Beek als commissie Almanak. 
 
De ALV-voorzitter installeert Charlotte Tukker, Tristan Schyns, Nikki Gommers, Dorinde van 
Eck, Annemijn te Velde, Marith van Dijk, Charlotte van Kleef en Lisanne Trouw als commissie 
Binnenland. 
 
De ALV-voorzitter installeert Evelien Lambooij, Marith van Dijk, Nold Jaeger, Nicky Siebelt, 
Daan Vossenberg, Martine Kamara, Lisanne Trouw en Silke de Vries als commissie 
Buitenland.  
 
De ALV-voorzitter installeert Ries de Moor, Esmee van Meer, Margien Timmer, Tim Martens, 
Sjoerd Stikvoort, Daan Vossenberg, Annemijn te Velde, Mark Lievesse Adriaanse, Isabelle 
van Rossum, David Looijschelder, Casper Koolmees, Joris Roelofs, Gideon de Jong, Isabel Bos, 
Mark Schalke, Jesse de Jong, Nouschka Auwema, Anas Milly en Bob van Grieken als 
commissie Debat. 
 
De ALV-voorzitter installeert Paulette van Oosten, Siebe de Roest, Michael Holla, Niels Park, 
Nicky Siebelt en Timo van Zagten in commissie IAPSS. 
 
De ALV-voorzitter installeert Jip Kouwenhoven en Thomas Snijders als commissie ICT. 
 
De ALV-voorzitter installeert Laura van der Plas, Lian Hof, Isabel Bos, Manon de Jong, Myrna 
Kuiper en Paulien van der Lem als commissie Onderwijs. 
 
De ALV-voorzitter installeert Rick Wolthuis, Charlotte Tukker en Stijn Boeree al s commissie 
Promotie.  
 
De ALV-voorzitter installeert Annemijn van Seeters, Judith van Beek, Niels Park en Jet 
Herman als commissie Faciliteiten.  
 
De ALV-voorzitter installeert Josefien de Kool en Tim Martens als PiP-Commissie. 
 
De ALV-Voorzitter installeert Martine de la Haye en Arjen Klein Hofmeijer als kascommissie.   
 
W.v.t.t.k. 
Mevr. Knops houdt als nieuwe voorzitter een korte toespraak waarin ze de ALV, het 33e 
bestuur en haar bestuursleden bedankt, en zegt dat de naam van het 34e zal zijn: SPILosofie. 
 
Er zijn twee moties ingediend. 
 
De eerste motie luidt als volgt: 
 
De Algemene Ledenvergadering, bijeen 11 september 2014 te etablissement Einstein Leiden. 
Constaterende dat de penningmeesters van de vereniging de afgelopen jaren relatief fors van 
stuk waren; constaterende dat deze financiële zwaargewichten het fenomeen bestuurskilo’s 
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niet vreemd zijn; overwegende dat in een vorige motie het wegen van de penningmeester bij 
incident is bepaald; verzoekt het bestuur thans vanaf deze dag elke penningmeester te 
wegen bij aanvang en afloop van het bestuursjaar. Indien de penningmeester bij aftreden 
zwaarder is dan zijn opvolger, dient hij zijn teveel aan gewicht goed te maken door na afloop 
van de desbetreffende ALV de Leidsche gracht over te steken door te zwemmen ter hoogte 
van de ALV-locatie. En gaat over tot de orde van de dag.  
 
Is getekend, Sebastiaan de Groot, Cheyen Bannenberg, Isabel Bos, Max Nederkoorn, Paulette 
van Oosten, Leon Krijthe, Paulien van der Lem, Joep Rovers, Margien Timmer, Laura van der 
Plas, Thomas Snijders, Martine Kamara, Lisanne Trouw, Nold Jaeger, Nicky Siebelt, Tristan 
Schyns, Esther van Dooren, Annemijn van Seeters, Emma van Neerven, Jet Herman, Charlotte 
van Kleef, Annemijn te Velde, Dorinde van Eck, Gideon de Jong, Sjoerd Stikvoort, Ghislaine 
Voogd, Evelien Lambooij, Rick van den Beukel en Esmee van Meer.  
 
Dhr. Beckers vraagt of hij nu dik genoemd wordt.  
 
Dhr. Stam vraagt of dit betekent dat penningmeesters elk jaar dikker moeten worden en of 
de motie met terugwerkende kracht werkt. 
 
De ALV-voorzitter stelt vast dat de motie niet met terugwerkende kracht kan werken en dat 
indien de penningmeester dikker wordt, de gracht moet oversteken.  
 
Dhr. Krijthe dient een amendement in dat het woord penningmeester in de motie vervangen 
wordt door het woord bestuur, waardoor de motie wordt gewijzigd: 
Verzoekt het bestuur thans vanaf deze dag elk bestuur te wegen bij aanvang en afloop van 
het bestuursjaar. Indien het bestuur bij aftreden zwaarder is dan zijn opvolgers, dienen zij 
hun teveel aan gewicht goed te maken door na afloop van de desbetreffende ALV de 
Leidsche gracht over te steken door te zwemmen ter hoogte van de ALV-locatie. 
 
Dhr. Stam heeft een stemverklaring tegen het amendement op deze motie omdat deze 
motie ingediend is voor de penningmeester, wat hij een speciaal ambt vindt.  
 
Het amendement op de motie wordt met 7 stemmen voor, 36 stemmen tegen en 14 
stemmen blanco niet aangenomen. 
 
De motie, zonder amendement, wordt per acclamatie aangenomen.  
 
Dhr. Valkenburg zegt dat tijdens het stemmen, Dhr. Pak een obsceen gebaar maakte richting 
de ALV en beroept zich daarom op motie 2008.4. 
 
Motie 2008.4 luidt als volgt: 
De ALV, bijeen 15 april 2008 te Etablissement Einstein, Constaterende dat: 

- Sommige bestuursleden tijdens de ALV obscene gebaren maken naar de leden van de 
ALV 

- Dit als seksistisch wordt ervaren door de ALV, 
- Dit het imago van het bestuur beschadigt, 

En van mening is dat bij een volgende keer het betreffende bestuurslid een week lang in een 
kippenpak op de faculteit moet verschijnen en een dag als knechtje moet fungeren van 
‘John’. De ALV eist foto’s. 
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Dhr. Beckers dient een stemverklaring tegen in en zegt dat het geen obsceen gebaar, maar 
een politiek gebaar is.  
 
Dhr. De Groot dient een stemverklaring voor in en zegt dat hij Joodse ouders heeft en dit 
een obsceen gebaar vindt. 
 
Met 34 stemmen voor, 11 stemmen tegen en 12 stemmen blanco besluit de ALV dat het een 
obsceen gebaar was en dat de motie 2008.4 dus geldend is en dat Dhr. Pak daarom een 
week lang in een kippenpak op de faculteit moet lopen en een dag als het knechtje van 
‘John’ moet fungeren en dat foto’s hiervan getoond moeten worden aan de ALV.  
 
De volgende motie luidt als volgt: 
 
Für Paultje: Der liebe 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 11 sep. 2014 te etablissement Einstein, 
overwegende dat Paul van het 31e bestuur der SPIL zich noemende SPILectric, de meest 
overtuigende, lyrische en schattige debat tzar was die deze vereniging ooit gekend heeft. 
Constaterende dat dit nooit overtroffen kan worden. Stelt voor om alle toekomstige 
verantwoordelijken voor het semiwetenschappelijke magazine Debat, de officiële bijnaam te 
geven “Paultje”. Deze bijnaam zal bij iedere gelegenheid in de notulen worden opgenomen in 
de stijl: [naam] A.K.A. Paultje. En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Was getekend, Joeri Beckers, Max Nederkoorn, Martine de la Haye en Eva van der Helm.  
 
Dhr. De Groot dient een stemverklaring tegen in en zegt dat het jammer is als we mensen 
een identiteitscrisis aanpraten en dat hij hoopt dat de mondelinge bijdrage van het zevende 
wiel aan de wagen iets meer zou zijn dan enkel schriftelijk zoals we dat van Paultje 
doorgaans kennen. 
 
Dhr. Nederkoorn dient een stemverklaring voor in en zegt dat Paultje zo knuffelbaar, klein 
en schattig is en om zijn geest in SPIL door te laten leven het niet meer dan gepast is om 
hem deze eer toe te laten komen.  
 
Dhr. Stam dient een stemverklaring tegen in en zegt dat hij wilt voorkomen dat de nieuwe 
commissaris Debat het gevoel zou hebben dat zij de debatreeks van dhr. Derikx niet zou 
kunnen overtreffen en dat dat verwerpelijk is omdat zij de taak heeft om de SPIL verder te 
helpen en niet alleen maar de status quo te hanteren. 
 
Dhr. Nederkoorn reageert daarop dat het zou kunnen dat mevr. Den Toom dit jaar dhr. 
Derikx zou overtreffen en dat er volgend jaar een motie komt over haar naam en dat ze daar 
een jaar voor mag vechten.  
 
De motie is met 6 stemmen voor, 51 stemmen tegen en 0 stemmen blanco niet 
aangenomen.  
 
Dhr. Groot geeft aan dit een goed moment te vinden om Dhr. Bannenberg, Dhr. Stam en 
Dhr. Meurink als de huidige penningmeester te wegen. De ALV-Voorzitter zegt dat Dhr. 
Bannenberg niet aanwezig is en dus niet gewogen kan worden en dat motie 2013.9 
betreffende het wegen van Dhr. Bannenberg en Dhr. Stam geen specifieke datum aangeeft 
maar dat Dhr. Meurink nu wel gewogen kan worden. 
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Dhr. Meurink wordt gewogen met de weegschaal van Dhr. De Groot.  
Dhr. Meurink zegt van mening te zijn dat de weegschaal gesaboteerd is en dat er staat dat 
hij 78 kilo weegt.  
 
Dhr. De Groot zegt dat de weegschaal in orde is. 
 
De ALV neemt per acclamatie aan dat de weegschaal niet gesaboteerd is en dat Dhr. 
Meurink 78 kilo weegt. 
 
Mevr. Van Oosten stelt voor om na afloop van het bestuursjaar dezelfde weegschaal te 
gebruiken.  
 
De ALV-voorzitter vindt dit een adequate oplossing en de secretaris zal te zijner tijd aan Dhr. 
De Groot doorgeven dat hij de weegschaal mee moet nemen. 
 
Dhr. De Groot zegt dat de motie gelezen moet worden als dat wanneer Dhr. Stam het 
gewicht van Dhr. Bannenberg op welk moment in zijn leven dan ook het gewicht van Dhr. 
Banenberg overstijgt, dat er dan een wegemoment per ALV moet worden bepaald waarna 
dhr. Stam zal moeten zwemmen als zijn gewicht het gewicht van Dhr. Bannenberg overstijgt. 
 
De ALV-Voorzitter zegt dat de betreffende personen in deze motie geen bestuursleden meer 
zijn en stelt aan de secretaris voor om deze motie uit het motiebestand te verwijderen.  
 
Dhr. Beenhouwer geeft aan dat een ALV heel belangrijk is en dat doordat deze ALV heel lang 
duurt, op de tweede ALV heel veel eerstejaars ontbreken en roept daarom op de eerstejaars 
en ouderejaars die lid zijn van een commissie wel aanwezig te zijn bij de volgende ALV 
omdat de andere ALV’s echt gaan over het beleid van de vereniging en omdat dit de meest 
actieve en mooie studievereniging die er is.  
 
Rondvraag 

Dhr. Bennebroek vraagt zich af het 34e bestuur genaamd SPILosofie, wat hij een 
mooie naam vindt, er van bewust is dat hij ze heel veel succes en plezier wenst, met name 
de voorzitter met allemaal tweedejaars om haar heen, en dat hij er dit jaar helaas niet als 
bestuurspoedel of bestuursteefje bij zal zijn, maar er misschien toch wel zal zijn.  

Mevr. Markslag vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters en het 
bestuur er van op de hoogte zijn dat ze 33e wil complimenteren met wat ze hebben 
neergezet en het 34e heel veel succes wenst met de mooie erfenis en er alle vertrouwen in 
heeft dat dat gaat lukken en dat ze het mooi vindt dat Binnenland en faciliteiten weer samen 
zijn in een functie.  

Mevr. Auwema vraagt zich af of het College van ALV Voorzitters, de ALV , het oude 
en nieuwe bestuur ervan op de hoogte zijn dat ze het nieuwe bestuur heel veel succes wilt 
wensen, met name haar opvolgers en haar huisgenoot, en dat ze het oude bestuur wilt 
bedanken voor de mooie erfenis en dat ze heel trots is op haar twee kinderen.  

Mevrouw van Der Helm vraagt zich af of de ALV, het college van ALV Voorzitters en 
het bestuur ervan op de hoogte zijn dat ze het 33e wilt bedanken voor afgelopen jaar, en dat 
dit haar laatste ALV was, en dat ze het 34e bestuur SPILosofie heel veel succes wilt wensen, 
met name Pepijn Knops en Victor Pak.  

Dhr. Beckers vraagt zich af of de ALV, het bestuur en het College van ALV Voorzitters 
ervan op de hoogte zijn dat hij met name Victor Pak heel veel succes wilt wensen en dat hij 
naar zijn inwerksessie met de nieuwe penningmeester uitkijkt en dat hij vindt dat het vorige 
bestuur het heel netjes heeft gedaan en dat hij de oude penningmeester wilt bedanken voor 
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de hartelijke ontvangst van de KasCo met gebakjes en het nieuwe bestuur hartelijk wil 
feliciteren met de benoeming en dat hij uitkijkt naar hun functioneren maar dit ook zijn 
laatste ALV is. 

Dhr. Beenhouwer vraagt zich af of het 33e er van op de hoogte is dat hij vindt dat ze 
een zeer goed hebben gepresteerd maar wel een steek hebben laten liggen en daarom aan 
het 34e wilt vragen of zij alle mogelijkheden willen inzetten bij Café Storm om alsnog het 
Benno bier in het assortiment te krijgen. 

Dhr. Stikvoort vraagt zich af of dhr. Valkenburg er van op de hoogte is dat hij enorm 
van zijn aanwezigheid van vanavond heeft genoten en of Dhr. Stam er van op de hoogte is 
dat hij erg dankbaar is dat de SPIL contributie nog steeds niet is afgeschreven. 

Mevr. Van de Voort vraag zicht af of de ALV, het 33e, het 34e en het College van ALV 
Voorzitters ervan op de hoogte zijn dat ze het 33e heel erg wil bedanken voor het afgelopen 
jaar dat ze denkt dat ze het 34e een hele mooie basis geven om op voort te bouwen en dat 
ze heel veel vertrouwen heeft in hen, vooral in kleinzoon Bas, en of de ALV er van op de 
hoogte is dat Dhr. Bannenberg het nieuwe bestuur al het goeds wenst en Dhr. Pak in 
bijzonder veel geluk wenst als zijn kleinzoon, en de e.t. penningmeester met warmte wenst 
te ontvangen in de Kamer. 

Mevr. De la Haye vraagt zich af of de ALV, het bestuur en het college van ALV 
Voorzitters er van op de hoogte zijn dat ze het 33e wilt bedanken en het 34e zal gaan 
verblijden met bezoekjes in het hok om de boekhouding te bekijken maar dat ze hen heel 
veel succes wenst. 

Mevr. Bos vraagt zich af of de ALV en het bestuur er van op de hoogte zijn dat 
hoewel het SPILlied ontzettend belangrijk is, het eigenlijk nergens op de SPIL website te 
vinden is en het 33e bestuur wilt bedanken en 34e heel veel succes wenst. 

Dhr. Schyns vraagt zich af of iedereen in het vervolg zijn achternaam als Sch iens zou 
willen uitspreken.  

Mevr. van Oosten vraagt zich of de ALV, het College van ALV Voorzitters en het 
bestuur er van op de hoogte zijn dat ze 33e wil bedanken voor hun inzet en dat ze het 34 wilt 
feliciteren en veel succes wilt wensen. 

Dhr. De Jong vraagt zich af of de ALV, de fantastische ALV-Voorzitter, het College van 
ALV Voorzitters en het 34e bestuur er van op de hoogte zijn dat hij de woorden van Dhr. 
Valkenburg alleen maar wilt onderschrijven over Mevr. Damen en alle woorden die 
gesproken zijn over de rest van het 33e en dat hij nog meer vertrouwen heeft in het 34e 
bestuur SPILofosie, en dat hij veel zin heeft in komende jaar en hen heel veel succes wenst, 
met name opvolger Lianneke den Toom. 

Mevr. De Kool vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters, het huidige 
bestuur en e.t. bestuur ervan op de hoogte zijn heel erg te hebben genoten van afgelopen 
jaar en dat zij de beste vrienden zijn geworden die zij nu heeft en dat ze het 34e bestuur heel 
veel succes wenst en alle vertrouwen in hen heeft. 

Dhr. Van Zagten vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters, het 34e 
bestuur en Spilkyway er van op de hoogte zijn dat hij het 34e heel veel succes wilt wensen en 
zeker weet dat ze een fantastisch jaar tegemoet zullen gaan en vooral Bas de Groot succes 
wilt wensen met het organiseren van reizen samen met zijn commissie en daarnaast zijn 
kanjers van het 33e wilt laten weten dat hij een fantastisch jaar heeft gehad waarbij hij 
genoten heeft van mooie diners en de momenten in het hok.  

Dhr. Valkenburg vraagt zich af of de ALV en het College van ALV Voorzitters er van 
op de hoogte zijn dat hij het 34e heel veel succes wilt wensen, en ten zeerste zijn twee 
opvolgers en dat hij hoopt dat Bas dassen gaat regelen die net iets nonchalanter gedragen 
kunnen worden en dat hij gehoord heeft dat Merel al heel wat visitekaartjes heeft kunnen 
strikken en dat hij er heel veel vertrouwen in heeft dat Mark Rutte dit jaar wel voor de SPIL 
wilt komen spreken en dat hij zijn bestuursgenoten heel erg wilt bedanken voor het topjaar 
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en dat hij het jammer vindt dat hij de stekker er niet uit heeft kunnen trekken en dat hij er 
heel veel zin in heeft om zo meteen nog met hen een paar biertjes te drinken in de Storm.  

 Dhr. Stam vraagt zich af de ALV, het College van ALV Voorzitters en het 34 bestuur 
er van op de hoogte zijn dat alleen de penningmeester de stekker uit de vereniging kan 
trekken en dat het afgelopen bestuursjaar het mooiste, plezierigste en meest vormende jaar 
uit zijn  leven is geweest en dat hij daaraan de allermooiste vrienden heeft overgehouden en 
dat hij het 34e hetzelfde toewenst en dat met het vertrouwen in zijn opvolger alleen maar 
versterkt wordt door het feit dat hij morgen een inwerksessie heeft met dhr. Beckers. 

Dhr. Van Altena vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters en het 
bestuur er van op de hoogte zijn dat er het afgelopen jaar bijzondere hoogtepunten zijn 
geweest die over een jaar of 60 goed herinnerd zullen worden met een glaasje wijn bij 
Josefien thuis en dat de dieptepunten hen goed samengebracht hebben en dat hij trots is op 
hen en dat het 34e de afgelopen dagen hebben laten zien dat ze een heel goed team zijn 
samen en dat ze een fantastisch jaar tegemoet gaan en dat hij nog even kort over zijn 
opvolgster wilt zeggen dat ze klein van formaat is maar dat haar daden groot zullen zijn en 
daarom veel succes aan Kaisa de Belwenst en ook aan Lianneke den Toom en Victor Pak als 
opvolgers.  

Mevr. Daemen vraagt zich af of het College van ALV Voorzitters, de ALV, het 33e en 
het 34e er van op de hoogte zijn dat ze het 33e ontzettend wil bedanken voor het 
fantastische jaar en de vriendschappen die daaruit zijn voortgekomen en dat ze het 34e 
bestuur ontzettend veel succes wilt wensen en alle vertrouwen in hen heeft en met name in 
opvolger Pepijn. 

Dhr. De Groot vraagt zich af of of iedereen er van op de hoogte is dat hij in het kort 
wilt zeggen: koffie, ledenbestand, Debat en assessor en dat hij wilt zeggen dat het 33e  
fantastisch was, behalve met de koffie, en dat hij het heel leuk vind om tijdens deze ALV heel 
veel gezichten te zien die hij van het EJW kent en dat hij het 34e, met een fantastische naam, 
heel veel succes wenst. 

Mevr. Den Toom vraagt zich of het College van ALV Voorzitters, de ALV, haar 
bestuursgenoten en het 33e ervan op de hoogte zijn dat ze het 33e wilt bedanken voor hun 
vertrouwen en heel veel zin heeft in aankomend jaar. 

Dhr. Pak vraagt zich af of het College van ALV Voorzitters, de ALV en bestuur er van 
op de hoogte zijn dat hij de ex-KasCo wilt bedanken voor hun schitterende Kasverslag en dat 
daarnaast het 33e het fantastisch gedaan heeft en dat hij denkt dat het een topjaar wordt 
met zijn bestuursgenoten omdat ze al heel wat dingen hebben meegemaakt en dat hij 
daarom denkt dat het fantastisch zal worden. 

Dhr. De Groot vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters en het 
bestuur er van op de hoogte zijn dat hij heel veel vertrouwen heeft in zijn commissies 
Acquisitie en Buitenland en in zijn eigen bestuur en dat hij het 33e erg wilt bedanken voor 
alle inwerksessies. 

Mevr. Ek vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters, het 34e en het 33e 
er van op de hoogte zijn dat ze het 33e ontzettend wilt bedanken voor de intensieve 
inwerksessies en louter liefde voor hen heeft, zoals Florian dat zou zeggen, en dat sterkt 
haar vertrouwen in dit bestuur en dat ze inderdaad al heel veel hebben meegemaakt en dat 
ze er dus heel veel vertrouwen in heeft.  

Dhr. Meurink vraagt zich af of de ALV, het College van ALV Voorzitters en zijn 
bestuursgenoten en het 33e ervan op de hoogte zijn dat hij het 33e wilt bedanken voor al 
hun inzet dit jaar, maar ook voor alle inwerksessies en het vertrouwen dat hij van hen 
gekregen heeft en dat hij heel erg trots is op zijn medebestuursgenoten en dat hij 
aankomende Kascommissie vol genot tegemoet zal zien en met name Joeri Beckers dat hij 
hem morgen kan verwachten voor inwerksessies. 
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Mevr. De Bel vraagt zich of de ALV, het College van ALV Voorzitters, het 33e en het 
34e er van op de hoogte zijn dat zij het 33e ontzettend wil bedanken voor hun goede zorgen 
van de afgelopen tijd en dat ze terugkijkend op de afgelopen periode met het 34e wel kan 
zeggen dat ze het volste vertrouwen heeft in het aankomende jaar en dat ze er ontzettend 
veel zin in heeft. 

Mevr. Knops vraagt zich af de ALV, het College van ALV Voorzitters, het 33e en het 
34e er van op de hoogte zijn dat ze het 33e erg wilt bedanken voor alle inwerksessies en voor 
het mooie jaar en dat het zeker lastig wordt om dat te overtreffen maar dat ze zeker een 
poging gaan doen en dat ze denkt dat het 34e een hele mooie tijd tegemoet gaat met zijn 
allen en dat ze er heel erg veel zin in heeft.  

 
Decharge der stemcommissie 
De ALV-voorzitter dechargeert Mevrouw Van de Voort en Dhr. Van den Beukel uit de 
stemcommissie.  
 
Sluiting 
De ALV-voorzitter sluit om 00:22 de vergadering. 
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1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 
De vereniging heeft als doel: 
1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie 
Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven;  
1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin 
des woords; 
1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog 
op de arbeidsmarkt; 
1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen.  
2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin 
des woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 
3. De vereniging is politiek neutraal. 
 
Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 34e bestuur SPILosofie gebouwd is. 
 
2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILosofie’ 

It always seems impossible, until it’s done – Nelson Mandela 

Het 34e bestuur hanteert voor komend jaar de volgende drie verenigingsbrede 

doelstellingen. 

2.1 Vernieuwing 

De SPIL is een groeiende vereniging waarbij het aantal leden steeds groter wordt. Dankzij de 
successen uit het verleden is de SPIL zo groot aan het worden, maar de SPIL zal ook met de 
tijd mee moeten gaan en op een aantal vlakken is er dan ook ruimte voor vernieuwing. Met 
bijna 1200 leden nemen de mogelijkheden voor de SPIL toe. Dit jaar zal het bestuur daarom 
de successen uit het verleden behouden en deze aanvullen met nieuwe elementen.  
 
Met een snel groeiend aantal leden, groeit ook de diversiteit van deze leden. Niet alleen het 
verschil tussen IBO en Politicologie speelt hierbij een rol, maar ook het verschil tussen 
Bachelor- en Masterstudenten, tussen huidige leden en reünisten en tussen Nederlandse en 
internationale studenten. Deze diversiteit aan leden vraagt ook om een divers programma, 
met meer nieuwe activiteiten. De commissaris Binnenland en Faciliteiten zal zich het 
komend jaar over ontfermen over een vernieuwend programma, en daarbij een juiste 
verhouding tussen IBO- en Politicologie-activiteiten in het oog houdend.  
 
Op het gebied van Onderwijs is ook vernieuwing nodig. Nu de boekverkoop digitaal verloopt, 
is het takenpakket van de commissaris Onderwijs afgenomen waardoor er tijd over is om 
andere activiteiten op het gebied van onderwijs te ontplooien. Het organiseren van 
bijvoorbeeld kroegcolleges en het uitbrengen van een carrièrekrant vallen hier onder. Ook 
zal de commissaris Onderwijs een Comité van Masterstudenten vormen, waarbij hij de 
organisatie van activiteiten voor masterstudenten zal  coördineren.  
 
Andere vernieuwingen die plaats zullen vinden dit jaar zijn het invoeren van strikjes in het 
formele kledingvoorschrift voor de dames, in plaats van de speldjes. Daarnaast zal de 
website worden vernieuwd zodat deze goed bereikbaar blijft voor leden en externen. 
Daarnaast verkent de commissaris Acquisitie de mogelijkheden voor het aanbieden van SPIL-
artikelen, zoals een SPIL-trui en SPIL-bretels, zodat op de lange termijn mogelijk een 
webshop opgezet kan worden.  
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2.2 Communicatie 

Een duidelijke communicatie van de SPIL naar haar leden toe is uiterst belangrijk voor de 
vereniging. Het moet altijd duidelijk zijn voor de leden waar de SPIL mee bezig is. Daarom zal 
er een duidelijkere website komen en zullen social media en de SPIL-app nog intensiever 
gebruikt worden. Tevens zal de nieuwsbrief structureel elke maand verstuurd worden. 
Verder streeft het bestuur er naar om tijdens reizen en excursies de leden die niet mee zijn 
op de hoogte te houden door middel van blogs en daarnaast zal de commissie Debat worden 
ingezet om verslagen van activiteiten op de website te plaatsen. De commissaris Onderwijs 
zal als lid van de Opleidingscommissie van het instituut proberen de SPIL-leden op de hoogte 
te houden van de ontwikkelingen binnen deze commissie. Tevens is de ALV de gelegenheid 
bij uitstek waarbij de leden op de hoogte worden gebracht van de ontwikkelingen binnen de 
SPIL. Om zo veel mogelijk leden hierbij te betrekken worden commissieleden verplicht om 
naar de ALV’s te komen en worden de notulen en de  stukken van de ALV’s per mail naar alle 
leden opgestuurd.  
 
De SPIL staat niet alleen in contact met haar leden, maar ook met andere verenigingen en 
het Instituut Politieke Wetenschap. Op deze verschillende niveaus kan de communicatie en 
samenwerking verbeterd worden. Met de gangverenigingen en zusterverenigingen kan de 
band versterkt worden door meer activiteiten met hen te organiseren. Zo wordt met de 
studieverenigingen die in het Platform van Politicologen vertegenwoordigd zijn, de 
mogelijkheid verkend voor een landelijk MUN-congres.  Daarnaast is het Studieverenigingen 
Overleg Platform (StOP) van plan actiever te worden. Het bestuur zal hierbij een pro-actieve 
houding aannemen, door aanwezig te zijn bij de activiteiten die het StOP organiseert.  
 
Ten slotte zal het bestuur proberen de banden met het instituut aan te halen. Er is inmiddels 
een dialoog gaande, en de intentie van het bestuur is om op korte termijn een lunch voor de 
medewerkers van het instituut te organiseren. Wij hopen door middel van betere 
communicatie vanuit de SPIL naar het instituut toe, beter met hen te kunnen samenwerken.  

 

2.3 Ledenbinding 

De sleutelwoorden bij ledenbinding aankomend jaar zullen ‘aantrekken’ en ‘vasthouden’ 
zijn. Het gaat hierbij om het aantrekken van een grotere groep eerstejaars, door 
bijvoorbeeld meer commissieplaatsen aan te bieden. Zo hebben zowel de commissie IAPSS 
als de commissie Acquisitie meer plekken, is er een nieuwe commissie Promotie 
geïnstalleerd en zijn de commissies Binnenland & Faciliteiten gescheiden. De SPIL moet 
echter ook toegankelijker worden voor alle andere eerstejaars die niet in een commissie 
zitten. Daarom is er bijvoorbeeld al een eerstejaarsborrel georganiseerd na hun eerste 
hoorcollege. Dit was een groot succes en we zullen komend jaar proberen zo veel mogelijk 
eerstejaars blijven te betrekken bij de SPIL. Op deze manier zal niet alleen het aantal leden 
van de SPIL toenemen, maar ook het aantal actieve leden. Openheid vanuit het bestuur is bij 
deze doelstelling ook heel belangrijk. 
Daarnaast moet de SPIL aantrekkelijker worden voor Masterstudenten,  door bijvoorbeeld 
een Comité der Masterstudenten in te stellen die activiteiten specifiek gericht op 
masterstudenten organiseert. Zo worden masterstudenten zowel bij het organiseren van, als 
bij het deelnemen aan activiteiten van de SPIL betrokken. Het bestuur streeft er naar om 
hier uiteindelijk een vaste mastercommissie van te maken.  
 
Vervolgens moeten deze leden vastgehouden worden, door een meer divers en uitgebreider 
programma op te stellen. Ten slotte hopen we dat meer leden uiteindelijk hun lidmaatschap 
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zullen omzetten in een reünistenlidmaatschap, door meer aandacht te schenken aan de 
reünisten.   
 

3. Voorzitter & Commissaris IAPSS 
Leadership is the capacity to translate vision into reality – Warren Bennis  
 

3.1 Intern 
De kerntaak van de voorzitter is het leiden van het bestuur. Komend jaar zal de voorzitter 
proberen ervoor te zorgen dat het opgestelde beleid en de gestelde doelen ten alle tijden 
worden nagestreefd. Hierbij zal de voorzitter proberen haar bestuur zo goed mogelijk te 
ondersteunen en er te zijn voor haar bestuur wanneer dit nodig is. Aan het eind van elk blok 
zullen er evaluatiegesprekken plaatsvinden tussen de voorzitter en de bestuursleden. Op die 
manier kunnen problemen tijdig geconstateerd worden en kan er actie worden genomen 
mocht dit nodig zijn. Zo probeert de voorzitter ervoor te zorgen dat haar bestuur zo goed 
mogelijk blijft functioneren. Tot slot zal de voorzitter gedurende het hele jaar in de gaten 
houden of de handelingen van het bestuur bijdragen aan de algemene pijlers: vernieuwing, 
communicatie en ledenbinding.  
 
3.2 Extern 
De voorzitter vertegenwoordigt de SPIL in meerdere organen, namelijk IAPSS, PvP, VerO en 
StOP. Daarnaast vertegenwoordigt de voorzitter de SPIL bij overleg met de universiteit. De 
voorzitter zal proberen de belangen van de SPIL zo goed mogelijk te behartigen in deze 
organen.  
 
3.2.1 Platform voor Politicologen (PvP) 
Het PvP is het landelijke overkoepelende platform voor de studieverenigingen politicologie. 
De verenigingen EOS, Machiavelli, Ismus en SPIL zijn hierin vertegenwoordigt. Het PvP stelt 
deze verenigingen in staat kwalitatief hoogstaande activiteiten neer te zetten voor een groot 
aantal studenten politicologie. Een voorbeeld hiervan is het PiP-Congres. Dit wordt 
gefinancierd met de contributie die de leden en de Nederlandse Kring voor de Wetenschap 
der Politiek (NKWP) betalen. De NKWP heeft ook al een plaats in het PvP, maar komend jaar 
zal geprobeerd worden deze banden te versterken en de NKWP meer bij activiteiten en 
vergaderingen te betrekken. De voorzitter van de SPIL is komend jaar tevens voorzitter van 

het PvP. 

De voorzitter zal zich komend jaar inzetten om het PvP verder vorm te geven. Het doel is om 
het PvP nog meer te professionaliseren, onder andere door een website te bouwen. Ook dit 
jaar zal er in februari weer een PiP-Congres worden georganiseerd. Daarnaast zal de 
voorzitter zich hard maken voor meer activiteiten. 
 
3.2.2 International Association for Political Science Students 
IAPSS is een internationaal overkoepelend platform. Studieverenigingen voor politicologie 
van over de hele wereld zijn hierbij aangesloten. Dit jaar zullen er twee ACGA’s (Academic 
Conference - General Assembly) plaatsvinden. In oktober 2014 was de Autumn Convention 
in Nijmegen en in april 2015 is het World Congres in Londen. De voorzitter heeft de Autumn 
Convention in Nijmegen al bijgewoond en zal ook het World Congres in Londen bijwonen. 

Op die manier is de SPIL nauw betrokken bij de besluitvorming binnen IAPSS.  

De voorzitter wordt bij haar werkzaamheden ondersteund door de Commissie IAPSS. Deze 
commissie is dit jaar groter dan voorheen, omdat er dit jaar grote plannen zijn. De 
commissie zal zich inspannen om zo veel mogelijk SPILlers mee te kunnen nemen naar het 
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World Congres in Londen. De mogelijkheden om als een groep naar Londen af te reizen en 
daar een gezamenlijk programma op te zetten zullen worden verkend. Tevens zal de 
voorzitter zich in samenwerking met haar commissie inzetten om een voorstel te 
presenteren om het IAPSS World Congres in de Lente van 2016 naar Nederland te halen. Er 
wordt nog overleg gevoerd met de coördinator Internationaal van de studievereniging 
Machiavelli over de mogelijkheid om dit gezamenlijk te doen. 
 
Daarnaast zal de voorzitter zich ervoor inzetten de bekendheid van IAPSS onder de leden te 
vergroten. IAPSS activiteiten zullen meer gepromoot worden, onder andere door middel van 
berichten op de website en stukjes in de nieuwsbrief. Er zijn namelijk veel mogelijkheden bij 
IAPSS, maar veel leden zijn hier op dit moment nog niet van op de hoogte. De voorzitter zal 
zich daarom inspannen om het gat tussen IAPSS en de SPIL te overbruggen.  
 
3.3 Overige activiteiten 

De voorzitter is het gezicht van de SPIL en zal zodoende ook een open houding aannemen 
ten opzichte van de leden. Op die manier is de voorzitter altijd bereikbaar voor opmerkingen 
of suggesties. Ledenbinding staat hoog in het vaandel bij het 34e bestuur. Zodoende zal dit 
jaar geprobeerd worden een grootse Actieve Ledendag te organiseren.  
 
 
4. Secretaris & Commissaris Promotie 

Whatever you are, be a good one. – Abraham Lincoln 

Dit jaar is de functie secretaris gecombineerd met promotie. Communicatie naar de leden 
toe is een van de hoofdtaken van de secretaris en het promoten van de activiteiten van de 

SPIL naar de leden toe sluit dus heel goed bij deze taak aan.   

De SPIL telt dit jaar bijna 1200 leden. In het kader van communicatie en ledenbinding is het 
zeer belangrijk dat er zorgvuldig met het ledenbestand wordt omgegaan. De secretaris zal 
daarom op aanraden van haar voorganger genoeg back-ups maken.  
Niet alleen het aantal leden is aan het groeien, maar ook het aantal reünisten van de SPIL 
wordt steeds groter. Het is daarom van belang dat hier extra aandacht aan wordt besteed. 
De secretaris zal dit jaar een reünistenbestand opstellen, zodat het contact met hen goed 
kan worden onderhouden. De reünisten zullen in ieder geval naast de Debatten, ook nog 

drie keer per jaar een uitgebreide reünistennieuwsbrief ontvangen.  

Het 34ste bestuur is van mening dat intensiever contact met de alumni heel waardevol kan 
zijn voor de leden van de SPIL. Daarom zal de secretaris, in samenwerking met het LAP, er 
naar streven om een alumnibestand op te bouwen. Het organiseren van alumniactiviteiten 
in samenwerking met de commissaris Onderwijs zal hierdoor een stuk soepeler verlopen, 
omdat de communicatie naar de alumni zo duidelijker en makkelijker wordt.  

Afgelopen jaren is gebleken dat het niet altijd gemakkelijk is om het quorum voor de ALV ’s te 
halen. In een poging dit te verbeteren, zal het advies van de Werkroep Hervorming ALV 
(WHALV) zo goed mogelijk worden opgevolgd. In ieder geval hebben we alle commissieleden 
verplicht gesteld om naar de ALV’s te komen, en bieden we tijdens de Beleids- en 

Tussentijdse-ALV een maaltijd aan voor de aanwezigen.   

Tijdens inwerksessies is gebleken dat het Huishoudelijk Reglement gebreken kent en dat 
bepaalde wijzigingen nooit zijn doorgevoerd. Gezien het belang van dit reglement, zal de 
secretaris zich dit jaar ontfermen over verbetering en – waar nodig – vernieuwing van het 

reglement.  
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4.1 Commissaris Promotie 
Of all of our inventions for mass communication, pictures still speak the most universally 
understood language. – Walt Disney.  
 
Voor een grotere participatie van de leden en een hoge opkomst bij de activiteiten, is het 
belangrijk dat de activiteiten vaak en duidelijk gecommuniceerd worden naar de leden. Dit 
jaar is er een commissie Promotie ingesteld, zodat hier meer aandacht aan besteed kan 
worden. In deze commissie kunnen leden hun creativiteit kwijt door bijvoorbeeld het 
ontwerpen van posters. De commissaris Promotie zal in samenwerking met haar commissie 
een duidelijke huisstijl voor de posters ontwerpen, zodat het altijd goed zichtbaar is dat het  

een poster van de SPIL is.  

De social media van de SPIL moeten ten alle tijden - voor, tijdens en na de activiteiten – up-
to-date worden gehouden. Met name op het gebied van foto’s kan er een hoop verbeterd 
worden. De commissaris Promotie zal er naar streven om na elke activiteit foto’s op 
Facebook en/of op de website te zetten. Om gemakkelijk mooie foto’s te kunnen maken, zal 

een nieuwe camera worden aangeschaft.  

Met het oog op communicatie zal de commissaris Promotie maandelijks een nieuwsbrief 
naar de leden versturen. In deze nieuwsbrief zullen aankondigingen staan van de 
aankomende activiteiten van die maand, zodat alle leden op tijd op de hoogte zijn van de 
activiteiten van de SPIL en eventuele relevante en interessante activiteiten van derde 

partijen.  

4.2 EJW  
De verantwoordelijkheid over het EJW en het samenstellen van de EJW-Commissie zal dit 
jaar voor de verandering onder de secretaris vallen. Hier is voor gekozen omdat het 34ste 
bestuur van mening is dat de secretaris door haar ervaring in de commissie zeer goed op de 
hoogte is van wat er allemaal komt kijken bij het organiseren van het Eerstejaarsweekend.  
Wel blijft het van belang dat de secretaris hier goed over blijft communiceren met de 

penningmeester.  

 
5.Penningmeester 
Rule No.1: Never lose money. Rule No.2: Never forget rule No.1. – Warren Buffet 

5.1 Contributie 
De penningmeester kan naar verwachting zeggen dat de problemen met de inningen van de 
contributie van vorig jaar verholpen zijn. Dit kan mogelijk zorgen voor onduidelijkheid bij de 
leden wanneer de contributie voor het jaar 14/15 wordt afgeschreven, daarom is de 
penningmeester van plan om de leden hiervan op de hoogte te brengen op het moment dat 

de contributie afgeschreven wordt. 

5.2 KasCo  
De KasCo controleert halfjaarlijks het functioneren van de penningmeester en doet hierbij 

verslag aan de ALV hierover door middel van een kasverslag. 

De penningmeester neemt zich voor, op advies van zijn voorganger, om dit jaar goed contact 
te onderhouden met de KasCo en op deze wijze inzicht te verkrijgen op welke wijze de KasCo 
de penningmeester kan ondersteunen. De KasCo wordt dit jaar gevormd door Martine de la 

Haye en Arjen Klein-Hofmeijer 

5.3 StudyStore 
Een belangrijke functie van de penningmeester is het creëren van goede en duidelijke 
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afspraken met de StudyStore over de financiële controle op de boekverkoop. Deze vindt net 
zo als vorig academisch jaar plaats zonder tussenkomst van de SPIL in logistieke zin. In 
financiële zin houdt de penningmeester controle op de Studystore. Naar alle verwachting 
zullen we later dit jaar beter inzicht krijgen in hoeveel boeken er verkocht worden bij de 
StudyStore via de SPIL. Dit zal een vooruitgang zijn met betrekking tot het verleden waarin 

wij afhankelijk waren van de informatie van de StudyStore zelf. 

 

6. Commissaris Binnenland & Faciliteiten 
Dit jaar zijn de posten Binnenland en Faciliteiten weer samengevoegd en vallen dus weer 
onder één commissaris. Er is dit jaar voor gekozen om voor beide posten een aparte 
commissie op te stellen. Omdat het bij deze posten gaat om verschillende manieren van 
benaderen en organiseren, leek het de commissaris beter om de commissieleden expertise 
te laten ontwikkelen op een van de twee gebieden. Dit zorgt er naarmate het jaar vordert 
voor dat de commissieleden steeds behendiger worden in een van beide commissies. Dit 
komt de activiteiten hopelijk ten goede. Ook is de commissaris ervan overtuigt dat de beide 
posten zo verschillen dat veel leden niet zouden hebben gesolliciteerd als zij voor beide 
commissies activiteiten hadden moeten organiseren. Het feit dat de commissieleden nu in 
een commissie zitten die hun voorkeur heeft, zorgt er volgens de commissaris voor dat zij 

zich het hele jaar enthousiast voor de commissie in zullen blijven zetten. 

6.1 Commissaris Binnenland 

“It is costly wisdom that is bought by experience.” - R. Ascham 

Dit jaar is het de bedoeling dat er ongeveer 15 inhoudelijke activiteiten georganiseerd gaan 
worden. De commissaris zal er met de commissie alles aan doen om dit aantal te 
bewerkstelligen, maar de commissaris zal ervoor waken dat dit niet ten koste gaat van de 
kwaliteit van de activiteiten. Het doel van de activiteiten is het bereiken van zo veel mogelijk 
leden. Dit zal onder andere geprobeerd worden door een grote variatie tussen de 

activiteiten te creëren. De grootte en inhoud zullen dus per activiteit verschillen.  

Daarnaast zal de commissaris open staan voor samenwerking met andere verenigingen mits 
dit relevant is voor de SPIL en de kwaliteit van de activiteit. De samenwerking met de B.I.L. 
zal ondanks het feit ze voor een deel in Den Haag zitten nog steeds blijven bestaan, rekening 

houdend met de inhoud van de activiteiten.  

Met het oog op vernieuwing wil de commissaris een aantal nieuwe activiteiten proberen te 
organiseren. Zo is de commissie al bezig met het verkennen van mogelijkheden of er een 
spindoctorcursus georganiseerd kan worden en denkt de commissie aan een concept 

waarbij de leden kunnen ambassade-hoppen.  

Een belangrijke pijler voor de commissaris is om sterk rekening te houden met de 
verhouding Politicologie /Politicologie: IBO. Elk jaar komen er steeds meer IBO studenten bij 
en blijft het aantal Politicologie studenten constant. In het kader van ledenbinding wil de 
commissaris dan ook de activiteiten aanpassen aan deze verhouding. Dit zal de commissaris 

gedurende het jaar zo goed mogelijk proberen na te streven.  

Een vernieuwend aspect dit jaar is de dieslezing. Het is de intentie dat de lezing gegeven zal 
worden door een prominente spreker. De commissie is hard bezig om deze activiteit tot een 

groot succes te maken. 
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6.2 Commissaris Faciliteiten 
“It doesn’t matter if you win or lose, it’s what you do with your dancin’ shoes.” – Vince in Grease  
 
Wat betreft de bestuursfunctie Faciliteiten zal de commissaris dit jaar voor een groot de el 
het beleid van vorig jaar nastreven. Elk blok zal er een feest worden georganiseerd, al dan 
niet in samenwerking met een andere vereniging. Het eerste SPIL-B.I.L. feest was een groot 
succes en er zal daarom gekeken worden naar meerdere samenwerkingen wat betreft de 
feesten. Elke eerste donderdag van de maand zal  er een SPILborrel plaatsvinden. Deze 
borrels blijven dit jaar ook in de Storm plaatvinden. Wel zal de commissaris kijken of er 
betere afspraken gemaakt kunnen worden over de prijzen van een pitcher en zal er gekeken 
worden naar de mogelijkheid voor vegetarische hapjes. Naast de borrels in café de Storm 
zullen de pubquizen hier dit jaar plaatsvinden. Elk blok zal er ook een filmavond 
plaatsvinden. De commissaris is van plan deze filmavonden net als vorig jaar te laten 
plaatsvinden in V.S.L. Catena.  
 
Naast deze vaste concepten zullen er ook weer andere informele activiteiten worden 
georganiseerd zoals het rellen met de ME en tv-bezoeken. Ook bij de tv-bezoeken zal de 
commissaris kijken naar vernieuwende programma’s. In november staat bijvoorbeeld het 
programma College Tour op de agenda, waarin Thomas Pikkety dan te gast is. De SPIL heeft 
reeds 30 plaatsen gereserveerd voor haar leden.  
 
Het grootste vernieuwende aspect van de commissaris is het idee om dit jaar een SPIL gala 
te organiseren. Dit zijn nog globale plannen en er wordt gekeken naar een eventuele 
samenwerking met een andere vereniging. In het kader van vernieuwing en ledenbinding 
lijkt een gala de commissaris echter een goede nieuwe activiteit die veel leden aan zal 
spreken. 
 
 
7. Commissaris Buitenland  
“Travel and change of place impart new vigor to the mind .” – Seneca 

 De taak van de commissaris Buitenland is het organiseren van de buitenlandse excursies en 
reizen. De korte en de lange reis zijn jaarlijks terugkerende evenementen en zullen ook dit 
jaar weer worden georganiseerd. Daarnaast  is ook het organiseren van de Brusselexcursie 
een taak die de commissaris Buitenland op zich neemt. Als vanuit de leden de behoefte 
bestaat om nog extra excursie te organiseren, dan zal er naast de korte reis, lange reis en de 

Brusselexcursie, een aanvullende excursie komen. 

7.1 Korte Reis 
De korte reis zal dit jaar gaan naar Edinburgh, Schotland. Vanuit IJmuiden zal de groep met 
de boot  vanuit naar Newcastle varen  om vervolgens met de bus door te reizen naar 
Edinburgh . De korte reis is gepland van 25 januari tot en met 2 februari 2015. Het 
vervoerstype dat we gaan gebruiken om Schotland te bereiken, zorgt ervoor dat de reistijd 
iets langer is dan gebruikelijk voor de korte reis. Een voordeel is echter de kostenbesparing 

en de daarbij financiële haalbaarheid van de bestemming.  

Er zullen maximaal 40 deelnemers geselecteerd worden volgens de gebruikelijke 
selectieprocedure: SPIL-leden die mee willen gaan met de korte reis leveren een 
motivatiebrief in welke beoordeeld zal worden door de commissaris Buitenland, een oud-
bestuurslid en een wetenschappelijk medewerker verbonden aan de Universiteit Leiden. 
Voor de motivatiebrief zal een aantal criteria worden opgesteld door de commissaris 

http://en.wikipedia.org/wiki/Seneca_the_Younger
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Buitenland. De keuze voor de bestemming van de korte reis Edinburgh, Schotland is 

gebaseerd op grond van de volgende criteria: 

·         politieke relevantie;  Het onlangs gehouden referendum in Schotland. 
·         politicologische relevantie;  Interessante politieke structuren en processen in Schotland / 

UK. 
·         culturele relevantie;  Eigen Schotse cultuur en identiteit binnen Europa. 
·         financiële haalbaarheid;  Prijs is haalbaar dankzij reizen per boot. 

·         waarborging veiligheid; Geen veiligheidsrisico’s in Schotland. 
 
7.2 Lange Reis 
De lange reis is dit jaar gepland tussen 28 juni en 12 juli 2015. De exacte data van de lange 
reis zullen nog worden vastgesteld. Het doel van de commissaris Buitenland en de 
commissie Buitenland is om dit jaar een lange reis te maken buiten Europa. De criteria van 

de korte reis worden ook gehanteerd voor de lange reis: 

 politieke relevantie  
 politicologische relevantie 

 culturele relevantie 

 financiële haalbaarheid  
 waarborging veiligheid 

Een extra  wens voor de lange reis  is om buiten Europa te reizen, echter de genoemde 

criteria staan hoger in het vaandel dan deze wens.  

Het maximaal aantal deelnemers aan de lange reis zal 30 SPIL-leden zijn. Als een SPIL-lid wil 
deelnemen aan de lange reis, dan zal de bekende selectieprocedure worden gehanteerd: het 
inleveren van een motivatiebrief die beoordeeld zal worden door de commissaris 
Buitenland, een oud-bestuurslid en een wetenschappelijk medewerker verbonden aan de 
Universiteit Leiden. Voor de motivatiebrief zal een aantal criteria worden opgesteld door de 

commissaris Buitenland.  

Vorig jaar is de deelnemersbijdrage verhoogd naar €700,00 en de SPIL-bijdrage naar 
€115,00. Dit jaar blijft de bijdrage  gelijk en deze wordt dus niet verder  verhoogd.  De 
begroting van de lange reis zal dit jaar met de subsidie van het instituut, de 
deelnemersbijdrage en de subsidie van de Commissie Algemene Subsidies 
StudentenActiviteiten (CASSA) van het Leids Universiteits Fonds (LUF) rond komen. Dit 
betekent wel dat het zeer belangrijk is dat de CASSA-subsidie van het LUF wordt toegekend 
aan de lange reis van de SPIL. Vorig jaar is dat namelijk helaas niet gelukt. Dit jaar zal de 
bestemming van de lange reis uitvoerig worden vergeleken en worden be argumenteerd aan 
de hand van de gestelde criteria om zo het leerzame karakter van de reis en het duidelijke 

verband met de studie  voor onze subsidient te verzekeren. 

7.3 Brusselexcursie 
De Brusselexcursie vindt dit jaar niet rond Sinterklaas plaats, maar van 27 tot en met 28 
november 2014. Deze  excursie is dit jaar niet in combinatie met studievereniging 
Machiavelli uit Amsterdam. Daarom ligt de excursie volledig in handen  van de commissaris 
en de commissie Buitenland. De excursie zal maximaal 40 deelnemers tellen die op volgorde 
van inschrijving worden toegelaten. Er is dus geen selectieprocedure aan verbonden. De 
kosten voor de Brusselexcursie bedragen maximaal €55,00 per deelnemer. Het exacte 

bedrag volgt nog. 

7.4 Extra excursies 
De commissaris Buitenland zal als er behoefte bestaat bij de leden een extra excursies 

http://www.luf.nl/over-ons/wie-doet-wat/commissie-algemene-subsidies-studentenactiviteiten
http://www.luf.nl/over-ons/wie-doet-wat/commissie-algemene-subsidies-studentenactiviteiten
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organiseren. Mocht de Brusselexcursie niet genoeg plaats bieden aan alle belangstellenden 
dan wordt er in overleg met het bestuur en de commissie Buitenland een extra excursie 
georganiseerd. Een herhaling van de Brusselexcursie of een excursie naar een andere 

politiek interessante bestemming behoort hierbij tot de mogelijkheden.  

7.5 Commissie 
De commissaris zal ook dit jaar intensief samenwerken met de commissie Buitenland. De 
commissie zal nauw betrokken zijn bij de organisatie  van de reis en de invulling van taken. 
Op de korte reis, lange reis en excursies zal de commissie een grotere, leidende rol vervullen 

en als aanspreekpunt fungeren voor deelnemers op reis.  

 

8. Commissaris Acquisitie  
‘’Truly it is a very natural and ordinary thing to desire to acquire, and always, when men do it 
who can, they will be praised or not blamed; but when they cannot, and wish to do it 

anyway, here lie the error and the blame.’’ - Niccolo Machiavelli 

De commissaris Acquisitie is verantwoordelijk voor het werven van fondsen, adverteerders 
en sponsors voor de SPIL. De begroting getuigt van een gezonde studievereniging, dus zijn er 
geen grote geldschieters nodig. Voor sommige activiteiten van de SPIL kan wel extra 
acquisitie worden vergaard. Dit kan in de vorm van harde acquisitie (geld) of zachte 
acquisitie (gratis diensten). Ondanks het economische klimaat waarin externe partijen niet 

snel geneigd zijn acquisitie te leveren, ziet de commissaris zeker mogelijkheden.  

8.1 Ondersteuning van SPIL-commissies 
De commissaris Acquisitie zal samen met de commissie Acquisitie trachten de andere SPIL-
commissies te ondersteunen. Bij elke activiteit kan er in samenwerking met de betreffende 
commissaris worden gekeken naar het vergaren van acquisitie in welke vorm dan ook. Dit 
betreft vooral de activiteiten van de commissie Buitenland, Binnenland en Onderwijs. Het 
vergaren van extra middelen voor de lange reis en bijkomende gratis diensten voor 
binnenlandactiviteiten behoren hiertoe. Ook de contracten met bedrijven die raakvlakken 
hebben met de commissie Onderwijs zullen worden ondersteund. Ook zal het commissariaat 

Acquisitie de commissies voorzien van commissievesten wanneer dat gewenst is.  

8.2 Huidige en nieuwe partijen 
Er zijn op dit moment lopende contracten zijn met Studystore, Athenastudies, Einstein en de 
SIL. Deze zullen naar verwachting allen in tact blijven en eventueel worden aangevuld. De 
commissaris Acquisitie is van plan met zijn commissie de mogelijkheden tot same nwerking 

met andere partijen te verkennen. 

8.3 SPIL-producten 
De commissaris Acquisitie heeft samen met de penningmeester het idee om meer SPIL-
producten aan te bieden aan haar leden. Er bestaan al producten zoals pennen, dassen en 
speldjes. Het idee is deze producten aan te vullen met bijvoorbeeld een SPIL-trui, bretels en 
strikjes voor dames. Andere SPIL-producten worden niet uitgesloten, maar zullen onderzocht 

worden. 

8.4 Commissie 
De commissie Acquisitie bestaat dit jaar uit drie commissieleden die de commissaris zullen 
ondersteunen. De commissie zal een actievere rol krijgen in het benaderen van bedrijven en 
het ondersteunen van andere SPIL-commissies. Ook zullen zij proberen potentieel  nieuwe 
interessante partijen voor de SPIL te vinden. 
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8.5 Wijziging kledingvoorschrift SPIL 
De commissaris Acquisitie en de penningmeester hebben in overleg met het 34e bestuur de 
wens om de huidige damesspeldjes te vervangen. Na jarenlang trouwe dienst hebben de 
speldjes in de visie van het 34e bestuur hun charme en het praktisch nut verloren. De 
speldjes zijn onvoldoende opvallend en lijken geen eenheid te vormen met de SPIL-dassen 
van de heren op SPIL-activiteiten. De vernieuwing van de speldjes naar kleine strikjes zou 
volgens het 34e bestuur een verbetering zijn. De kleine strikjes zullen niet buitensporig groot 
zijn, maar wel zichtbaar opvallender dan de speldjes. Daarbij zijn de SPIL kleuren 
vertegenwoordigd in de strikjes en vormen een eenheid met de SPIL-das.  Het dragen van 
deze strikjes zal tijdens SPIL-activiteiten verplicht worden gesteld in plaats van het dragen 
van de speldjes. Het bedrag  voor de kleine strikjes zal maximaal €5,00 per strikje bedragen. 

De resterende speldjes zullen worden ingezet als cadeau bij activiteiten.  

 

10. Commissaris Onderwijs & Almanak  
We did not come to fear the future, we came here to shape it. – Barack Obama 
 
10.1 Boekverkoop 
De boekverkoop is nog altijd de belangrijkste pijler onder het commissariaat Onderwijs en 
veel leden worden er door gebonden aan onze vereniging. Doordat de  boekverkoop sinds 
vorig jaar geautomatiseerd is, is er extra ruimte vrij gekomen binnen het commissariaat. De 
boekverkoop verloopt nog altijd in samenwerking met de StudyStore en tot op heden is de 
commissaris daar optimistisch over. De commissaris zal streven naar een boekverkoop 
zonder tekortkomingen. Wanneer tekortkomingen toch mochten ontstaan streeft de 
commissaris ernaar deze zo snel mogelijk op te lossen en daarbij duidelijk te communiceren 

naar de leden. 

10.2 Workshops, cursussen, activiteiten, samenvattingen en bijlessen 
 De commissaris Onderwijs wil graag het aanbod van workshops en cursussen vernieuwen en 
daarbij meer diversiteit aanbieden. De afgelopen jaren verliepen deze workshops/cursussen 
in samenwerking met de Studenten Loopbaan Service en de POPcorner. De commissaris 
hoopt deze samenwerking door te kunnen zetten, maar schroomt niet buiten de gebaande 
paden te zoeken. Naast workshops of cursussen die het leerproces ondersteunen wil de 

commissaris ook graag carrière-ondersteunende cursussen aanbieden. 

Naast de workshops en cursussen wil de commissaris dit jaar in het kader van vernieuwing 
ook een aantal studie-aanvullende activiteiten organiseren, naast de al georganiseerde 

collegeboot wordt hierbij gekeken naar het organiseren van kroegcolleges. 

Voor bijlessen heeft de SPIL vorig jaar een contract met Athena studies afgesloten. De 
commissaris zal echter kritisch naar het nut en de kwaliteit van deze samenwerking kijken en 
mogelijke ruimte voor de SPIL benutten wat betreft het aanbieden van bij les. Wat betreft 
samenvattingen van boeken is er veel onontgonnen terrein, de Commissaris zal kijken of hier 

nieuwe mogelijkheden voor de SPIL zijn. 

10.3 Onderwijsevaluaties 
Een van de heikele puntjes in het bestaan van de commissaris Onderwijs zijn de 
onderwijsevaluaties. Inmiddels is de commissaris verkozen tot lid van de 
Opleidingscommissie, maar toch ziet de commissaris ruimte voor de SPIL om vakken te 
evalueren. Dankzij een zeer gemotiveerde commissie Onderwijs hoopt de commissaris 
Onderwijs aan het eind van ieder blok de vakken van de eerste- en tweedejaars te evalueren 
door middel van kwalitatief onderzoek. Er wordt gehoopt om met een beperkt aantal 
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studenten diepgravende interviews te houden. Het resultaat van deze evaluaties zal de 
Commissaris niet alleen meenemen in de Opleidingscommissie, maar ook proberen te 

presenteren aan het Instituut der Politieke Wetenschap in de vorm van een klein boekje. 

10.4 Meer voor Masters 
Tot op heden is de SPIL een vereniging voornamelijk gericht op Bachelorstudenten. In het 
kader van ledenbinding en vernieuwing wil de commissaris Onderwijs dit gat in de vereniging 
dichten. Er zijn inmiddels verkennende gesprekken gehouden met een aantal 
masterstudenten. Naar aanleiding van deze gesprekken is besloten een Comité van 
Masterstudenten (CvMs) te vormen. De commissaris hoopt met dit comité een aantal 
activiteiten specifiek op masterstudenten gericht te kunnen organiseren, zodat de SPIL een 

volwaardige studievereniging voor zowel Bachelor- als Masterstudenten wordt. 

10.5 Carrièremogelijkheden 
Zoals eerder genoemd hoopt de commissaris Onderwijs bij het aanbod aan workshops en 
cursussen ter vernieuwing ook een aantal carrière-ondersteunende workshops en cursussen 
toe te voegen. Er wordt hierbij gekeken naar bijvoorbeeld cursussen over jezelf presenteren, 
het maken van de perfecte CV & sollicitatiebrief en dergelijke. Daarnaast zal dit jaar ook 
weer een stage avond worden gehouden. Naast deze stage avond blijft de commissaris 
Onderwijs de stages actief bijwerken op de website van de SPIL. In samenwerking met de 
commissaris ICT hoopt de commissaris Onderwijs dat het uitgebreide aanbod aan stages op 

een nieuwe website nog duidelijker gecommuniceerd kan worden naar de leden.  

10.6 Alumnibeleid 
In het kader van vernieuwing, ledenbinding en uitbreiding van het takenpakket van de 
commissaris Onderwijs zal het Alumnibeleid dit jaar onder het commissariaat Onderwijs 
vallen. Het idee achter deze verschuiving is dat door het onderbrengen van het alumnibeleid 
bij de commissaris Onderwijs de stap tussen onderwijs en carrière kleiner wordt gemaakt. 
De SPIL hoopt hierdoor de carrièremogelijkheden na de studie beter te kunnen 
communiceren naar de leden. Sowieso zal er dit jaar weer een Alumniavond gehouden 
waarbij er de mogelijkheid tot speeddaten met alumni is. De commissaris Onderwijs hoopt 
daarnaast nog een Alumni-activiteit te kunnen organiseren, waarbij zelfs grootste plannen 

als een bedrijvendiner niet worden uitgesloten.  

Daarnaast streeft de commissaris in het kader van vernieuwing in communicatie naar het, al 
dan niet digitaal, uitbrengen van een heuse Carrièrekrant . In deze krant zouden de verhalen 
van vele Leidsche Politicologie Alumni moeten staan. Dit in de hoop dat voor huidige 

studenten duidelijker wordt waar men na de studie allemaal terecht kan komen. 

10.7 Commissie 
Om al deze plannen tot uitwerking te brengen kan de commissaris Onderwijs zich gelukkig 
prijzen met het feit dat hij een op en top gemotiveerde commissie onder zich heeft. Ten 
opzichte van vorig jaar bestaat de commissie nu uit twee personen minder en nemen er in 
totaal zes mensen plaats in de commissie. Door deze vermindering in het aantal personen 
hoopt de commissaris een betere taakverdeling te kunnen hanteren en de personen een 
leerzamer jaar te kunnen aanbieden in de commissie. De commissaris en de commissie 
zullen gedurende het gehele jaar dag en nacht bereidt zijn om vragen van leden van de SPIL 
met betrekking tot onderwijs te beantwoorden. Zo wordt gehoopt de communicatie naar de 

leden te verbeteren over wat de SPIL op het gebied van onderwijs te bieden heeft. 
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10.8 Commissaris Almanak 
You may delay, but Time will not. – Benjamin Franklin 
De almanak kan al enige jaren worden beschouwt als het zorgenkindje van de SPIL dat 
steevast te laat ter wereld komt. Ter vernieuwing hoopt de commissaris Almanak dat dit jaar 
te voorkomen en daarvoor heeft de commissaris een uiterst capabele commissie om zich 
heen verzamelt. Daardoor hoopt de commissaris samen met zijn commissie tot een unicum 
in de SPIL-geschiedenis te komen: een almanak die op tijd het daglicht ziet. 

 
11. Commissaris Debat & ICT 
‘I became a journalist to come as close as possible to the heart of the world’ Henry R. Luce  

De commissie Debat geeft een platform aan politicologiestudenten om hun schriftelijke 
vaardigheden te ontwikkelen. Dit kan op verschillende vlakken gebeuren; door middel van 
achtergrondartikelen, opiniestukken, interviews, boekrecensies en columns. Het doel is om 
dit jaar vier edities uit te brengen in november, februari, april en juni.  

11.1 Hoofddoel 
Het hoofddoel van de commissie Debat is om het Debat door zo veel mogelijk mensen te 
laten lezen. De commissaris Debat heeft het voornemen om in elke editie een groot 
interview te plaatsen met een persoon die interessant is voor de doelgroep. Ook zullen de 
commissieleden worden geïnspireerd om artikelen te schrijven met een verassende 

invalshoek met het behoud van het semiwetenschappelijk karakter.  

11.2 Commissie 
De commissaris Debat zal de commissieleden meer betrekken bij het blad, door hen meer 
inspraak te geven. Dit wordt gedaan door regelmatig te vergaderen met de gehele 
commissie in de hoop dat de commissaris meer op hun wensen kan inspelen. Daarnaast zal 
er net als vorig jaar een speciale eindredactie worden samengesteld die zal helpen met de 
vormgeving en de spelling en grammatica. Op deze manier kan een deel van de commissie 
zich nog verder ontplooien op het journalistieke vlak. De redactie zal verder meebeslissen 
over eventuele nieuwe rubrieken of thema’s. De commissaris zal dan dus ook vaker met hen 

vergaderen dan met de gehele commissie.  

Daarnaast hoopt de commissaris de commissie meer te laten zien van het huidige 
journalistieke werkveld door een rondleiding bij de Nederlandse pers te laten verzorgen. Het 
is het voornemen van de commissaris om de commissie workshop(s) te laten volgen over de 
basisvaardigheden van het schrijven en research; deze zullen door de commissaris geregeld 
worden. Ook zal de commissaris de gehele commissie enthousiasmeren voor activiteiten van 

de SPIL. 

11.3 Inhoud & vormgeving 
Door de commissaris en de eindredactie zal er meer aandacht worden besteed aan de 
inhoud van het Debat. Voordat een artikel geplaatst wordt zal de eindredactie deze 
doorlezen en verbeteren voor wat betreft onduidelijkheden en spelling. Vervolgens zullen de 
commissieleden feedback krijgen van de commissaris op hun artikel. Hierdoor zal de 

commissie gedurende het jaar betere artikelen gaan schrijven.   

De vormgeving wordt dit jaar ook verder geprofessionaliseerd. Het formaat wordt 
aangepast, zodat het Debat voor haar leden prettiger is om te lezen. Ook zal deze worden 
uitgebreid met vier pagina’s aangezien er extra advertenties worden geplaatst, wat niet ten 

koste mag gaan van de artikelen van de commissieleden.  
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11.4 Commissaris ICT 

‘Technology is the campfire around which we tell our stories’ -  Laurie Anderson 

De commissie ICT houdt zich bezig met het onderhouden van de website en de SPIL-app. Het 
gebruik van de applicatie, die vorig jaar geïnstalleerd is, zal geoptimaliseerd worden. De 
commissaris zal de applicatie up-to-date houden, zodat de leden direct op de hoogte zullen 
zijn van wat er speelt en aan welke activiteiten zij mee kunnen doen. Zo kunnen leden zich 

op de applicatie aanmelden voor activiteiten en zullen er foto’s worden geplaatst.  

Aankomend jaar zal de commissaris samen met haar commissieleden kijken naar de 
mogelijkheden van een nieuwe website. De website zal overzichtelijk worden alsook worden 
gemoderniseerd, zodat dat deze weer voor langere tijd mee kan gaan. Ook zal de 
commissaris deze goed actualiseren en zal er op de website aandacht worden besteed aan 

de afgelopen activiteiten door middel van verslagen en foto’s.  
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12. JAARPLANNING SPIL 2014-2015 

Augustus 2014 Datum   Omschrijving 

Week 34 18 augustus  Start boekverkoop blok 1 

September 2014 
Week 36  1 september  Eerstejaarsborrel 

 4 september  SPILborrel 
Week 37 11 september  Wissel-ALV 
Week  38 18 september  Filmavond 1 
Week 39 25 september   SPIL-B.I.L.feest 
 
Oktober 2014 
Week 41 6 oktober  Collegeboot 
  7 oktober  Start boekverkoop blok 2 

9 oktober SPILborrel + bekendmaking Korte Reis bestemming 
week 42 14 oktober  OPCW   
  15 oktober   Workshop tentamentraining  
week 43 20 - 24 oktober  Tentamens blok 1 & IAPSS Autumn Convention 
week 44 27 – 31 oktober Onderwijsevaluaties  

28 oktober   Beleids-ALV 
  30 oktober  Constitutieborrel  
  31 oktober  Dies-lezing  
        
November 2014 
Week 45 3 november  Inschrijving Korte Reis  
  4 november   SPIL-feest  

5 november  Stage avond 
6 november  Collegetour Thomas Piketty   
6 november   SPILborrel 

Week 46 11 november  Workshop effectief studeren 
  13 november  Pubquiz 1    

    Binnenhof excursie  
Week 47  19 november  Buitenlandse Zaken 

20 november  SPIL-miniMUN Congres 
Week 48    Uitgave Debat 1 
  26 november  Filmavond  
  27 – 28 november Brusselexcursie 
 
December 2014 
Week 49 1 – 3 December Sollicitaties EJW-Commissie 
  4 december  SPILborrel + Bekendmaking Lange Reis bestemming 
     Debat leenstelsel  
Week 50 12 december  Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 1 
week 51 15 – 19 december tentamens blok 2 
  19 december  Inschrijving Lange Reis  
 
Januari 2015 
Week 1  2 januari  Nieuwjaarsborrel  
Week 2  5 – 9 januari  Hertentamens blok 1 (jaar 1 & 2)  
Week 3  12 – 16 januari  Hertentamens blok 2 (jaar 1) 
  15 januari  Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
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Week 4  19 – 23 januari  Hertentamens blok 2 (jaar 2) 
  19 januari  Start boekverkoop blok 3 
  22 januari  Pre-buitenlanddiner Korte Reis 
Week 5  25 januari – 2 feb Korte Reis   
 
Februari 2015 
Week 6     Uitgave Debat 2 

5 februari  SPILborrel 
  2 – 6 februari  Onderwijsevaluaties 
Week 7     Eerste Kamer excursie 
     Workshop 3  
     Gala  
Week 8  16 februari  Tussentijdse ALV 
  19 februari  Kroegcollege 
Week 9  23 – 25 februari  Krokusklas  

23 februari  Krokusklaslezing 
24 februari  Krokusklasfeest 

 
Maart 2015 
Week 10 4 maart   PiP-Congres 

5 maart   SPILborrel 
Week 11 11 maart  Pubquiz 
  12 maart  FLO-dag 

    Buitenlandexcursie   
Week 12 16 maart   Start boekverkoop blok 4 
  17 maart  Filmavond 3 
     Binnenlandactiviteit  
Week 13  23 – 27 maart  Tentamens blok 3 
  28 maart  Ouderdag 
 
April 2015 
Week 14 30 maart – 3 april Onderwijsevaluaties  

2 april   SPILborrel 
     Workshop 4  
Week 15 7 april   Filmavond 4  
  10 april   Oudbesturenborrel 
     Binnenlandactiviteit 
Week 16    Uitgave Debat 3 
  14 – 16 april  IAPSS World Congress London  
Week 17 24 april   Alumni-activiteit 

   Binnenlandactiviteit 
 
Mei 2015 
Week 18 30 april   Kroegcollege 

Pre-buitenlandactiviteit Lange Reis 
Week 19 7 mei   SPILborrel + bestuursinteresseborrel  
     Binnenlandactiviteit  
     Leids Onderwijsdebat 
Week 21 18 – 22 mei  Tentamens blok 4 
  18 mei   Sollicitatiebrief inleveren 
Week 22 26 – 28 mei  Bestuurssollicitaties 
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  29 mei   Actieve Ledendag  
 
Juni 2015 
week 23 1 – 5 juni  Hertentamens blok 3 (jaar 1 & 2) 
week 24  8 – 10 juni  Bestuursformatie 

11 juni   Bestuursbekendmakingsborrel 
     Pre-buitenlandactiviteit Lange Reis 
     Gangverenigingenfeest 
Week 25 15 – 19 juni  Hertentamens blok 4 (jaar 1 & 2) 
Week 26    Uitgave Debat 4 

25 juni   Instemmings-ALV  
     Pre-buitenlanddiner Lange Reis 
     Binnenlandactiviteit  
Week 27 29 juni – 12 juli  Lange Reis 
 
Juli 2015 
Week 28 29 juni – 12 juli  Lange Reis 
 
Augustus 2015 
Week 32 6 – 8 augustus  EJW 
Week 33    Faculteitsblok El Cid 
 
September 2015 
Week 37 10 september  Wissel-ALV 
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13. Begroting 2014-2015 

13.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot  
13/14 

Realisatie 
13/14 

Begroot 
14/15 

Contributies € 14.944,00 € 15.845,00 € 17.208,00 
Rente € 228,17 € 228,17 € 200,00 
Algem. bijdrage departement € 1.600,00 €  € 1.600,00 
Alumnibijdrage departement € 200,00 €  € 200,00 
Acquisitie € 10.100,00 € 10.839,38 € 11.000,00 
Bijdrage eigen vermogen € 750,00 € 1797,81 € - 
Vrienden van de SPIL € 40,00 € 32,91 € 40,00 
Overige inkomsten € 150,00 € 108,59 € 90,00 
Totaal € 27.962,17 € 28.851,36 € 30.338,00 

 

Uitgaven 

  Begroot 13/14 Realisatie 13/14 Begroot 14/15 
Bestuur € 4.230,97 € 4088,03 € 4.657,06 
Secretaris € 300,00 € 297,84 € 300,00 
Almanak € 4.227,12 € 1.837,51  € 4.450,00 
Debat € 4.888,72 € 4.178,52 € 5.100,00 
Buitenland € 6.150,00 € 5.333,41 € 5.650,00 
Lange Reis € 4.200,00 € 3.450,00 € - 
Korte Reis € 1.750,00 € 1.760,74 € - 
Binnenland € 1.000,00 € 845,67 € 1.050,00 
Onderwijs € 260,00 € 147,33 € 1.020,00 
Faciliteiten € 1.832,38 € 1.787,23 € 2.510,00 
Acquisitie € 30,00 € 12,42 € - 
ICT € 733,07 € 733,07 € 739,25 
Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
Investeringen € 731,07 € 629,60 € 1.450,00 
Promotie € 500,00 € 387,54 € 400,00 
IAPSS € 400,00 € 400,01 € 100,00 
PvP € 500,00 € 527,48 € 350,00 
Afschrijvingen € - € -  € 534,00 
Onvoorzien € 678,84 € 369,36 € 527,69 
Totaal € 28.572,00 € 23.121,49 € 30.338,00 
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13.2 Uitgaven per post 

Bestuur Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Actieve ledendag  € 500,00 

 
€ 500,00 
 

€ 675,00 
 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 450,00 
 

€ 450,00 
 

€ 450,00 
 

Kosten Algemene Ledenvergaderingen € 450,00 
 

€ 440,42 
 

€ 500,00 
 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 105,56 
 

€ 105,56 
 

€ 100,00 
 

Constitutieborrelkado’s € 80,00 
 

€ 75,22 
 

€ 80,00 
 

Constitutieborrel SPIL  € 1.577,73 
 

€ 1.577,73 
 

€ 1.500,00 
 

KvK-Registratie  € 11,00 
 

€ 11,00 
 

€ 15,00 
 

Kantoorartikelen  € 450,00 
 

€ 451,30 
 

€ 450,00 
 

StoP-Contributie  
 
Exploitatie SPIL-hok 

€ 10,00 
 
€ 200,00 
 

€ - 
 
€ 147,48 
 

€ 5,00 
 
€ 220,00 
 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  
 
Oud-besturenborrel 
 

€ 77,90 
 
€ 200,00 
 

€ 77,90 
 
€ 300,90 
 

€ 131,80 
 
€ - 
 

MedewerkersBorrel-Lunch € 68,78 € 68,78 € 200,00 
    
Algemene Bestuurs uitgaven 
 
Sollicitaties bestuur 2014-2015 
 

€ - 
 
€ 50,00 
 

€ - 
 
€ 34,72 
 

€ 265,50 
 
€ 50,00 
 

Eerstejaars kennismakingsborrel € - € - € 17,76 
    

Totaal € 4.230,97 € 4.241,0 € 4.657,06 

 
Toelichting: Dit jaar hebben wij besloten om de SPIL-penningen in ere te herstellen, 
aangezien deze in een on-vertoonbare toestand waren. 
 
 

Secretaris Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Alumnibeleid € 300,00 

 
€ 297,84 
 

€ - 
 

Oud-besturenborrel € - € - € 300,00 
    
Totaal € 300,00 € 297,84 € 300,00 
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Almanak Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

Almanak 
 

3.977,12 € 1.837,51 
 

€ 4.000,00 
 

 Almanak presentatie-borrel 
€ 250,00 
 

 
€ - 
 

€ 250,00 
 

Totaal € 4.227,12 € 1.837,51 € 4.250,00 

 
 

Debat Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
4x Debat € 4.888.72 

 
€ 4.178,52 
 

€ 5.100,00 
 

Totaal € 4.888,73 € 4.178,52 € 5.100,00 

 
Toelichting: De kosten voor het debat zullen stijgen doordat de oplage is vergroot en er 

gekozen is om meer pagina’s toe te voegen aan het blad.  

 

Binnenland Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Lezingen 
 
Excursies 
 
Leidsch Debat 
 
SPIL-MUN congres 
 
Dieslezing 

€ 200,00 
 
€ 200,00 
 
€ 500,00 
 
€ - 
 
€ - 
 

€ 305,18 
 
€ 94,49 
 
€ 446,00 
 
€ - 
 
€ - 
 

€ 400,00 
 
€ 150,00 
 
€ - 
 
€ 100,00 
 
€ 400,00 
 

Gangverenigingencongres € 100,00 € - € - 
    

Totaal € 1.000,00 € 845,67 € 1.050,00 

 
Toelichting:  Dit jaar is de ambitie voortgekomen om een dieslezing te organiseren. Deze zal 
door een prominente gast gegeven worden en hier is in de begroting een redelijk bedrag 

voor weggelegd.  
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Buitenland Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Korte Reis ( €50,00 per deelnemer) 
 
Lange Reis (€115,00 per deelnemer) 
 
Pré- en postactiviteiten 

€ 1.750,00 
 
€ 4.200,00 
 
€ 200,00 
 

€ 1.760,74 
 
€ 3.450,00 
 
€ 122,67 
 

€ 2.000,00 
 
€ 3.450,00 
 
€ 200,00 
 

Totaal € 6.150,00 € 5.333,41 € 5.650,00 

 
 

Onderwijs Begroot Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Algemene uitgaven 
 
Onderwijsevaluatie 
 
Workshops 

€ 60,00 
 
€ - 
 
€ 100,00 
 

€ 47,33 
 
€ - 
 
€ 100,00 
 

€ - 
 
€ 50,00 
 
€ 250,00 
 

Leids Onderwijsdebat € 100,00 € - € 100,00 
    
Activiteiten € - 

 
€ - 
 

€ 300,00 
 

Alumnibeleid € - € - € 300,00 
    
Comité der Masterstudenten € - € - € 20,00 
    

Totaal € 260,00 € 147,33 € 1.020,00 

 
Toelichting:  Dit jaar hebben we er voor gekozen om de collegeboot en om het alumnibeleid 
te verplaatsen naar de commissaris onderwijs. Daarnaast hebben wij ons voorgenomen om 
meer geld te steken in onderwijs, aangezien wij hebben ingezien dat onderwijs een 
essentiële functie binnen de SPIL is. 
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Faciliteiten Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Politicologenquizzen (2) 
 
Borrels (10)  
 
Filmavonden (4) 
 
Feesten (4)  
 
Collegeboot 
 
Ouderdag 

€ 60,00 
 
€ 400,00 
 
€ 400,00 
 
€ 300,00 
 
€ 222,38 
 
€ 400,00 
 

€ 62,27 
 
€ 413,00 
 
€ 366,40 
 
€ 358,00 
 
€ 222,38 
 
€ 395,18 
 

€ 60,00 
 
€ 450,00 
 
€ 500,00 
 
€ 400,00 
 
€ - 
 
€ 400,00 
 

Gala € - € - € 700,00 
    

Totaal € 1.832,38 € 1.787,23 € 2.510,00 

 
Toelichting: In de begroting voor het huidige academische jaar zijn de kosten voor een gala 

opgenomen. Dit is een initiatief van de commissaris Binnenland & Faciliteiten.  

 

Promotie Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Algemene uitgaven € 500,00 

 
€ 387,54 
 

€ 400,00 
 

Totaal € 500,00 € 387,54 € 400,00 

 

 

IAPSS (International Association for  
Political Science Students) 

Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
IAPSS-contributie 
 
Bijdrage deelnemers 

€ 100,00 
 
€ 400,00 
 

€ 100,00 
 
€ 300,01 
 

€ 100,00 
 
€ - 
 

Totaal € 500,00 € 400,01 € 100,00 

 
Toelichting:  Wij hebben besloten om de deelnemersbijdrage te schrappen, omdat IAPSS 
populairder is geworden en hierdoor er meer mensen meegaan. 
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Acquisitie Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Algemene uitgaven  € 30,00 

 
€ 12,42 
 

€ - 
 

Totaal € 30,00 € 12,42 € - 

Toelichting:  Er is gekozen om een algemeen potje te maken voor algemene onkosten. Het 

potje voor acquisitie is hiermee overbodig geraakt. 

ICT Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
SPIL-app 
 
Hosting ‘www.spilplaats.nl’ 

€ 435,60 
 
€ 168,19 
 

€ 435,60 
 
€ 168,19 
 

€ 440,00 
 
€ 170,00 
 

Licentie SnelStart € 68,78 € 68,78 € 68,75 
    
Abonnement PC-leden € 60,50 € 60,50 € 60,50 
    

Totaal € 733,07 € 733,07 € 733,07 

 

Reserveringen Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Reservering 7e Lustrum der SPIL € 1.500,00 

 
€ 1.500,00 
 

€ 1.500,00 
 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

 

Investeringen Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

    
Algemene investeringen € 100,00 € 47,21 € - 
 
Website 
 
Nieuwe sofa 
 
Borrelpasjes 
 
Nieuwe SPIL-banner(s) 
 
Camera 
 
Aanschaf PC-Leden 7 

 
€ - 
 
€ 230,00 
 
€ 64,68 
 
€ 180,00 
 
€ 70,09 
 
€ 36,30 
 

 
€ - 
 
€ 230,00 
 
€ 64,68 
 
€ 181,32 
 
€ 70,09 
 
€ 36,30 
 

 
€ 750,00 
 
€ - 
 
€ - 
 
€ - 
 
€ 600,00 
 
€ - 
 

Investeren SPILhok € - € - € 100,00 

Totaal € 731,07 € 629,60 € 1.450,00 
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PvP (Platform voor Politicologen) Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

Algemene bijdrage 
 
PiP-congres 

€ 400,00 
 
€ 100,00 
 

€ 427,48 
 
€ 100,00 
 

€ 250,00 
 
€ 100,00 
 

Totaal € 500,00 € 527,48 € 350,00 

 

Afschrijvingen Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

Algemene afschrijvingen 
 

€ - € -  € 225,00 

Debiteuren € - € - € 55,00 
    
Speldjes € - € - € 254,00 
    

Totaal € - € - € 534,00 

 

Onvoorzien Begroot  
 

Realisatie 
 

Begroot 
 

Algemene uitgaven € 678,84  
(2,5%) 
 

€ 415,83 
 

€ 727,69 
 

Totaal € 678,84 € 415,83 € 727,69 

 

13.3 Balans  

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 8.122,39 Eigen vermogen     € 21.229,87 

ABN spaarrekening  € 14.928,17  Lustrumreservering     € 6.000,00 

Dassen (162) € 990,00   

Kas bestuur  € 368,35   

Debiteuren  € 2.820,96    

Totaal € 27.229,87   € 27.229,87 

    

Debiteuren    Crediteuren    

SP Leiden € 50,00   
Stichting DUWO € 50,00   

Instituut Politieke 
Wetenschap € 2.720,96   

Totaal € 2.820,96   € - 

 

 


